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                Anexă la Hotărârea Consiliului Județean Arad nr. 16/29.01.2021 
 

 

 

ROMÂNIA 
CONSILIUL JUDEŢEAN ARAD  

310003 - Arad, strada Corneliu Coposu, nr. 22 
 

       Tel. 0040-357-731100 Fax. 0040-357-731280 
         http://www.cjarad.ro consiliul@cjarad.ro 

 
Nr. 29.845/18.12.2020  
 
 

PROCES-VERBAL 
al ședinței ordinare a Consiliului Județean Arad 

din data de 18.12.2020, ora 11.00 
 
 

Publicitatea şedinţei a fost asigurată prin publicarea pe site-ul 
Consiliului Judeţean Arad a Dispoziţiei nr. 590/11.12.2020 a preşedintelui 
Consiliului Judeţean privind convocarea în şedinţă ordinară a Consiliului 
Judeţean Arad (cuprinzând ordinea de zi, data, ora şi locul desfăşurării), 
precum şi prin intermediul presei, în cotidianul local „Jurnalul Arădean”. 
Convocarea consilierilor s-a realizat şi prin aplicația WhatsApp – Web.  

 
Prezenți: Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-

vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Alda Adrian, Anghel Răzvan-
Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni 
Győrgy, Budău Ruben, Cătană Vasile-Valer, Ciorogar Cristina-Denisa, 
Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-
Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi 
Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Talida, Popa 
Garofița, Sinaci Ionel-Dorel, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, 
Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria– 
consilieri judeţeni. 

 
Absenți: Crișan Corina-Anka și Remețan Florin – consilieri judeţeni. 
 

Dl Cionca Iustin: Doamnelor și domnilor consilieri! Organizăm astăzi o 
ședință care chiar dacă are și un caracter festiv datorită proximității sărbătorilor 
de iarnă, după cum ați constatat are și o ordine de zi destul de bogată. Vom 
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supune votului dumneavoastră proiecte importante. Vom avea în final și o 
procedură de alegeri, însă aș vrea ca înaintea deschiderii ședinței de astăzi să 
vă anunț că luni de la ora 12 la sediul Consiliului Județean, vom organiza aici 
jos, în holul instituției o ceremonie de comemorare a victimelor Revoluției 
anticomuniste din decembrie 1989. Tot acolo o să avem amenajată în 
colaborare cu Complexul Muzeal, o expoziție foto din perioada Revoluției pe 
care vă invit pe toți să o vedeți. 

 Înainte de ședință o să vă rog să ținem un moment de reculegere, pentru 
arădenii care au căzut în Revoluție la Arad, sau oriunde altundeva în România. 
Să le fie țărâna ușoară și Dumnezeu să-i aibe în pază! Recunoștiință și respect 
pentru eroii Aradului!  

  
 Întreaga audiență ține un moment de reculegere.   
   
 Dl Cionca Iustin: Vă mulțumesc! Pe ordinea de zi avem 24 de puncte 

plus Diverse. Și proiecte de hotărâre introduse suplimentar 8. O să vă rog să 
fiți de acord, ca primul punct, primul proiect de hotărâre introdus suplimentar 
pe ordinea de zi să îl tratăm cu prioritate, având în vedere că este despre 
conferirea post-morten a Distincției de Onoare a Județului Arad, iar apoi 
celelalte proiecte introduse suplimentar pe ordinea de zi de la 2 la 8 să intre 
după punctul 22. Adică înainte de cele două puncte care presupun vot secret, 
unul chiar și vot deschis. Dacă sunt intervenții pe ordinea de zi? Dacă nu sunt, 
cine este de acord cu propunerea aceasta? Cine este pentru? 31 voturi pentru 
(Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc 
Ionel - vicepreședinte, Alda Adrian, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-
Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, 
Cătană Vasile-Valer, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Ioan, Dihel Mariana 
Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca 
Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero 
Tamas-Carol, Pop Talida, Popa Garofița, Sinaci Ionel-Dorel, Stan Simona-
Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și 
Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Mulțumesc. Împotrivă-?. Abțineri-?  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 388/2020 privind aprobarea ordinii de zi a şedinţei 
ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 04 decembrie 2020. 

 
 În cadrul ședinței s-a dezbătut următoarea: 
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ORDINE DE ZI 

a ședinței ordinare a Consiliului Județean Arad 
din data de 18.12.2020, ora 11.00 

 
1.Proiect de hotărâre privind conferirea post-mortem a „DISTINCȚIEI 

DE ONOARE A JUDEȚULUI ARAD” domnului Constantin Stoica – iniţiativa 
preşedintelui. 

2.Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal 
al şedinţei extraordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 20 
noiembrie 2020 – iniţiativa preşedintelui. 

3.Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal 
al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 27 noiembrie 
2020 – iniţiativa preşedintelui. 

4.Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal 
al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 4 decembrie 
2020 – iniţiativa preşedintelui. 

5.Proiect de hotărâre pentru modificarea componenţei Comisiei 
pentru protecţia copilului Arad – iniţiativa preşedintelui. 

6.Proiect de hotărâre privind aprobarea plăţii creanței bugetare 
stabilită prin Nota de constatare a neregulilor și de stabilire a corecțiilor 
financiare nr. 154271/16.11.2020, încheiată de Ministerul Lucrărilor 
Publice, Dezvoltării și Administrației – iniţiativa preşedintelui. 

7.Proiect de hotărâre privind aprobarea înscrierii în cartea funciară a 
dreptului de proprietate publică a Judeţului Arad asupra unor tronsoane de 
drumuri județene – iniţiativa preşedintelui. 

8.Proiect de hotărâre privind solicitarea trecerii cu titlu gratuit a 
drumului forestier Boroaia și a terenului aferent acestuia din domeniul public 
al Statului Român și administrarea Regiei Naționale a Pădurilor - Romsilva 
în domeniul public al Județului Arad – iniţiativa preşedintelui. 

9.Proiect de hotărâre privind aprobarea majorării patrimoniului public 
al Judeţului Arad aferent drumurilor și podurilor judeţene, ca urmare a unor 
investiţii puse în funcţiune în perioada 2019-2020 – iniţiativa preşedintelui. 

10.Proiect de hotărâre privind declararea unor bunuri achiziționate în 
cadrul proiectului ROHU 72 „Rețea transfrontalieră pentru îmbunătățirea 
capacității de răspuns și a managementului riscurilor în situații de urgență” 
și ROHU 361 „Prevenirea și monitorizarea bolilor infecțioase și a infecțiilor 
intraspitalicești în Arad, Mako și Hódmezõvásárhely”, ca fiind de interes 
public județean și constituirea dreptului de administrare al Spitalului Clinic 
Județean de Urgență Arad asupra acestora – iniţiativa preşedintelui. 

11.Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-
economici ai obiectivului de investiție „Amenajare sediu Serviciul Clinic 
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Județean de Medicină Legală Arad, municipiul Arad, str. Vicențiu Babeș, 
nr.11-13” și predarea amplasamentului, construcții și teren aferent, către 
Ministerul Lucrărilor Publice, Dezvoltării și Administrației prin Compania 
Națională de Investiții ”C.N.I.” S.A. – iniţiativa preşedintelui. 

12.Proiect de hotărâre privind aprobarea valorii reevaluate a bunurilor 
culturale mobile din domeniul public al Județului Arad date în administrare 
Complexului Muzeal Arad – iniţiativa preşedintelui. 

13.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri şi 
cheltuieli al S.C. Aeroportul Arad S.A. pe anul 2020 – iniţiativa preşedintelui. 

14.Proiect de hotărâre privind aprobarea Profilului Consiliului de 
Administrație și Profilului candidatului pentru poziția de membru în Consiliul 
de Administrație al S.C. Aeroportul Arad S.A. – iniţiativa preşedintelui. 

15.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului 
Județean Arad nr. 344/11.11.2020 privind aprobarea participării Direcției 
Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Arad în proiectul VIP – 
PLUS „Voluntariat – Inițiative – Profesionalism pentru calitate în serviciile 
de zi destinate copiilor din comunitățile vulnerabile” – iniţiativa preşedintelui. 

16.Proiect de hotărâre privind aprobarea plăţii de către Direcţia 
Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Arad a taxei anuale de 
membru în Reţeaua Socială Europeană-The European Social Network 
(ESN) – iniţiativa preşedintelui. 

17.Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de investiții și 
reparații pe anul 2021 aferent domeniului public al Județului Arad 
concesionat la S.C. Compania de Apă Arad S.A. care se realizează din 
Fondul de întreținere, înlocuire și dezvoltare – iniţiativa preşedintelui. 

18.Proiect de hotărâre privind aprobarea utilizării Fondului de 
întreţinere, înlocuire şi dezvoltare aferent proiectului „Sistem de 
management integrat al deşeurilor solide în judeţul Arad” – iniţiativa 
preşedintelui. 

19.Proiect de hotărâre privind repartizarea sumelor defalcate din taxa 
pe valoarea adăugată pentru finanţarea cheltuielilor descentralizate la 
nivelul judeţelor privind „Programul pentru şcoli al României” – iniţiativa 
preşedintelui. 

20.Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei la Hotărârea 
Consiliului Județean Arad nr. 36/31.01.2020 privind repartizarea pe unități 
administrativ-teritoriale a sumelor corespunzătoare cotei de 6% din 
impozitul pe venit reprezentând fond la dispoziția consiliului județean pe 
anul 2020, precum și a sumelor estimate pentru anii 2021-2023 – iniţiativa 
preşedintelui. 

21.Proiect de hotărâre pentru modificarea art. 1 al Hotărârii Consiliului 
Judeţean Arad nr. 38/31.01.2020 privind aprobarea utilizării excedentului 
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bugetar al anilor precedenţi pentru finanţarea cheltuielilor secţiunii de 
dezvoltare în anul 2020 – iniţiativa preşedintelui. 

22.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului general de 
venituri şi cheltuieli al Judeţului Arad pe anul 2020 – iniţiativa preşedintelui. 

23.Proiect de hotărâre privind stabilirea indemnizației de ședință 
pentru membrii Autorității Teritoriale de Ordine Publică Arad – iniţiativa 
preşedintelui. 

24.Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei şi a statului de 
funcţii ca urmare a reorganizării Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi 
Protecţia Copilului Arad – iniţiativa preşedintelui. 

25.Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei nr. 2 la Hotărârea 
Consiliului Județean Arad nr. 131/30.04.2020 privind aprobarea indicatorilor 
tehnico-economici actualizați și a Devizului general actualizat pentru 
obiectivul de investiţie „Amenajare Secție de Oncologie a Spitalului Clinic 
Județean de Urgență Arad, Municipiul Arad, str. Vicențiu Babeș nr. 11-13” 
–  iniţiativa preşedintelui. 

26.Proiect de hotărâre privind aprobarea valorii reevaluate a 
imobilului-teren înscris în C.F. 311167 Arad aflat în domeniul public al 
Județului Arad – iniţiativa preşedintelui. 

27.Proiect de hotărâre privind aprobarea valorii reevaluate a 
imobilelor-terenuri și construcții înscrise în C.F. 355150 Arad, C.F. 355151 
Arad, C.F. 355152 Arad aflate în domeniul public al Județului Arad – 
iniţiativa preşedintelui. 

28.Proiect de hotărâre privind aprobarea valorii reevaluate a 
imobilelor-terenuri înscrise în C.F. 351747 Arad, C.F.351327 Arad, C.F. 
355869 Arad aflate în domeniul privat al Județului Arad – iniţiativa 
preşedintelui. 

29.Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării prin act adițional 
a Contractului de închiriere nr. 12.909/275/2019 încheiat între Unitatea 
Administrativ-Teritorială Județul Arad și S.C. Continental Hotels S.A. – 
iniţiativa preşedintelui. 

30.Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din proprietatea 
privată a Județului Arad în proprietatea privată a Municipiului Arad a unor 
terenuri – iniţiativa preşedintelui. 

31.Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentanţilor 
Consiliului Judeţean Arad în consiliile de administraţie ale unităţilor de 
învăţământ special de stat din judeţul Arad, pentru anul şcolar 2020-2021 – 
iniţiativa preşedintelui. 

32.Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentanţilor Unităţii 
Administrativ-Teritoriale Judeţul Arad/Consiliului Judeţean Arad în organele 
de conducere ale entităţilor în care Judeţul Arad este acţionar/asociat sau 
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în care Consiliul Judeţean Arad are obligaţia să îşi desemneze 
reprezentanţi – iniţiativa preşedintelui. 

33.Diverse. 
-Nota privind execuţia bugetului de venituri şi cheltuieli al Judeţului 

Arad. 
 

           Punctul 1 
Proiect de hotărâre privind conferirea post-mortem a „DISTINCȚIEI DE 

ONOARE A JUDEȚULUI ARAD” domnului Constantin Stoica – iniţiativa 
preşedintelui. 

 
Dl. Iustin Cionca: Atunci începem cu primul proiect de pe ordinea de zi. 

Proiect de hotărâre privind conferirea post-mortem a „DISTINCȚIEI DE 
ONOARE A JUDEȚULUI ARAD” domnului Constantin Stoica. Domnul Ando, 
vă rog! 

Dl. Ando Andrei: Doamnelor și domnilor consilieri județeni, stimați invitați! 
Consiliul Județean Arad a decis să onoreze amintirea unui arădean care, în 
calitate de conducător de instituție, s-a implicat decisiv în creșterea calității 
vieții în județul nostru și a avut rezultate remarcabile. Prin activitatea sa 
prodigioasă, Constantin Stoica a devenit un nume de referință pentru orașul și 
județul nostru. În cei 31 de ani cât a fost la conducerea Întreprinderii Județene 
de Gospodărire Comunală, între anii 1957-1988, Aradul a trecut printr-o 
perioadă importantă de dezvoltare. Constantin Stoica s-a născut în 28 mai 
1933 în Armutli, Bulgaria. În anul 1956 a preluat postul de inginer stagiar la 
Întreprinderea de Gospodărie Comunală și Locativă Arad. A urcat repede în 
ierarhie și a ajuns să conducă o întreprindere cu 6500 de angajați. Din această 
poziție a inițiat și organizat mari lucrări tehnico-edilitare și social-gospodărești. 
A finanțat un amplu program de construcții de locuințe, cele mai multe în 
blocuri. În aceste locuințe noi realizate s-a mutat până în anul 1989 circa 85% 
din populația municipiului, al cărei număr s-a dublat în acea perioadă. 
Constantin Stoica este unul dintre cei cărora li se datorează faptul că Aradul 
are apa potabilă de cea mai bună calitate din România. Pentru calitatea apei, 
unanim apreciată, s-au executat 115 puțuri de mare adâncime, s-a mărit 
lungimea rețelei de distribuție de la 89 km în anul 1965 la 580 km în anul 1987, 
și s-a dublat rețeaua de canalizare. A realizat sisteme noi de distribuție și 
canalizare în Ineu, Curtici, Pâncota, Sebiș, Lipova, Nădlac. Activitatea 
profesională și managerială a inginerului Constantin Stoica a cunoscut și alte  
repere în vederea dezvoltării și modernizării județului, printre care, ștrandul 
Neptun din Arad, unic în țară, unde întreprinderea sa a construit zona de căsuțe 
de agrement. Construirea unei noi uzine de apă , Uzina nr. 2  care asigură apa 
de adâncime, fiind superioară calitativ pentru Arad, dar și pentru 16 localități 
racordate la Municipiu. Capacități de epurare moderne, majoritatea lor fiind 
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realizate în regie proprie. Șantierul creat de inginerul Stoica având peste 600 
angajați, al doilea după șantierul de la Craiova de acest gen. Construirea a 
două noi poduri în Arad în Micălaca și podul Decebal. Promovarea, aproape în 
exclusivitate, a racordului rutier și a noului pod peste Mureș, la Lipova. 
Realizarea din fondul locativ a două spitale matern și orășenesc la Chișineu 
Criș. Lucrări mari de infrastructură din reparații capitale, de exemplu Calea 
Aurel Vlaicu din Arad, locuințe pentru angajații proprii. De numele său se leagă 
construirea bazei de agrement de la Căsoaia, care cuprinde 100 de spații de 
cazare dintre care 20 erau confort sporit, un dublu teren de tenis, 4 mese de 
tenis de masă. La Moneasa a fost construit un cămin de locuințe de serviciu, 
care s-a transformat ulterior în Hotel Parc. Din aceste motive, post-mortem, 
Consiliul Județean Arad a aprobat, prin Hotărârea  389/18.12.2020, acordarea 
post-mortem a „DISTINCȚIEI DE ONOARE A JUDEŢULUI ARAD” domnului 
Constantin Stoica, pentru contribuţii esenţiale la dezvoltarea economiei 
judeţului şi a serviciilor publice.  Cred că trebuie supusă la vot această hotărâre 
domnule președinte, după care se conferă. 

 
Dl. Iustin Cionca: Mulțumesc domnule director! Cine este pentru? 31 

voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-
vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Alda Adrian, Anghel Răzvan-
Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni 
Győrgy, Budău Ruben, Cătană Vasile-Valer, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan 
Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-
Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, Orza 
Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Talida, Popa Garofița, Sinaci Ionel-Dorel, 
Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici 
Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă-?. Abțineri-?. Vă mulțumesc!  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 389/2020 privind conferirea post-mortem a „DISTINCȚIEI 
DE ONOARE A JUDEȚULUI ARAD” domnului Constantin Stoica. 

 
Dl. Ando Andrei: Sunt alături de noi, în această zi importantă, fiicele și 

nepotul lui Constantin Stoica. Îl invit pe președintele Consiliul Județean Arad, 
domnul Iustin Cionca, să le decerneze medalia de argint și certificatul care 
atestă acordarea acestei medalii. 

 
Moment festiv, decernarea de către președintele Consiliului Județean 

Arad a medaliei de argint și a certificatului care atestă acordarea acestei 
medalii fiicelor și nepotului domnului Constantin Stoica. 
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Dl.Stanca Horațiu: Bună ziua! Mama și mătușa mea sunt un pic mai 
emoționate decât mine și m-au trimis pe mine să vorbesc. Aș vrea să spun că 
această distincție înseamnă foarte mult pentru noi. Ne onorează atât din 
perspectiva membrului de familie, mie mi-a fost bunic, lor le-a fost tată, dar și 
din punct de vedere al arădeanului obișnuit, care vede că valorile comunității 
arădene chiar sunt respectate și sunt puse la loc de cinste. Aș vrea să 
mulțumesc încă o dată Consiliului Județean care la atâția ani de la moartea 
bunicului meu și de la încetarea activității lui, l-a apreciat și i-a respectat munca. 
Vă mulțumesc încă o dată frumos! 

 
Punctul 2 
Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al 

şedinţei extraordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 20 noiembrie 
2020 – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl. Iustin Cionca: Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului 

Procesului-verbal al şedinţei extraordinare a Consiliului Judeţean Arad din data 
de 20 noiembrie 2020. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 31 
voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-
vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Alda Adrian, Anghel Răzvan-
Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni 
Győrgy, Budău Ruben, Cătană Vasile-Valer, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan 
Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-
Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, Orza 
Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Talida, Popa Garofița, Sinaci Ionel-Dorel, 
Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici 
Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă-?. Abțineri-?. Mulțumesc.  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 390/2020 privind aprobarea conţinutului Procesului-
verbal al şedinţei extraordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 20 
noiembrie 2020. 

 
Punctul 3 
Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al 

şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 27 noiembrie 2020 – 
iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl. Iustin Cionca: Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului 

Procesului-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 
27 noiembrie 2020. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 31 voturi 
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pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, 
Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Alda Adrian, Anghel Răzvan-Paul, Blaga 
Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău 
Ruben, Cătană Vasile-Valer, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Ioan, Dihel 
Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu 
Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, Orza 
Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Talida, Popa Garofița, Sinaci Ionel-Dorel, 
Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici 
Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă-?. Abțineri-?.  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 391/2020 privind aprobarea conţinutului Procesului-
verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 27 noiembrie 
2020. 

 
Punctul 4 
Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al 

şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 4 decembrie 2020 – 
iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl. Iustin Cionca: Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului 

Procesului-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 
4 decembrie 2020. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 31 voturi 
pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, 
Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Alda Adrian, Anghel Răzvan-Paul, Blaga 
Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău 
Ruben, Cătană Vasile-Valer, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Ioan, Dihel 
Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu 
Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, Orza 
Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Talida, Popa Garofița, Sinaci Ionel-Dorel, 
Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici 
Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă-?. Abțineri-?.  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 392/2020 privind aprobarea conţinutului Procesului-
verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 4 decembrie 
2020. 
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Punctul 5 
Proiect de hotărâre pentru modificarea componenţei Comisiei pentru 

protecţia copilului Arad – iniţiativa preşedintelui. 
 
Dl. Iustin Cionca: Proiect de hotărâre pentru modificarea componenţei 

Comisiei pentru protecţia copilului Arad. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine 
este pentru? 31 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Alda Adrian, Anghel 
Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, 
Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Cătană Vasile-Valer, Ciorogar Cristina-Denisa, 
Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, 
Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-
Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Talida, Popa Garofița, 
Sinaci Ionel-Dorel, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Tripon Florin, 
Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă-?. 
Abțineri-?. Mulțumesc! 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 393/2020 pentru modificarea componenţei Comisiei 
pentru protecţia copilului Arad. 

 
 
Punctul 6 
Proiect de hotărâre privind aprobarea plăţii creanței bugetare stabilită 

prin Nota de constatare a neregulilor și de stabilire a corecțiilor financiare nr. 
154271/16.11.2020, încheiată de Ministerul Lucrărilor Publice, Dezvoltării și 
Administrației – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl. Iustin Cionca: Proiect de hotărâre privind aprobarea plăţii creanței 

bugetare stabilită prin Nota de constatare a neregulilor și de stabilire a 
corecțiilor financiare nr. 154.271/16.11.2020, încheiată de Ministerul Lucrărilor 
Publice, Dezvoltării și Administrației. O să o rog, pe șefa de la Serviciul Achiziții, 
Oana ... Haideți la microfon aici, să explicați încă o dată mass-mediei, dacă 
este în sală. Am văzut că au apărut tot felul de discuții. Înainte de a-i da 
cuvântul, vreau să vă mai amintesc încă o dată, sau să vă spun celor care nu 
ați fost consilieri în vechiul mandat, că aceste lucrări le-am făcut din resurse 
proprii, adică ne-am asumat 100% finanțarea acestor drumuri din banii 
județului. Ulterior profitând de faptul că România risca să piardă 800 de 
milioane de euro, am căutat acele proiecte care se suprapuneau cu axele 
finanțabile, care erau în Ghidul de elgibilitate pe POR, și am tras fonduri 
europene, asumându-ne riscul ca anumite cheltuieli să fie declarate neeligibile. 
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Dar orice s-ar întâmpla, chiar dacă am pierde procesul, și ar avea dreptate 
Autoritatea, tot rămânem cu 75% sau cât o să decidă instanța. Acum dincolo 
de asta, aparatul, specialiștii din Consiliul județean, spun că ei au dreptate și 
eu cred că pe prezumția de nevinovăție nu putem să-i acuzăm că au greșit, 
pentru că așa spune un funcționar de la București. Nu este pentru prima dată 
când câștigăm în instanță aceste corecții, deja a devenit o tradiție să ne 
judecăm, să ne păstrăm banii europeni. Vă rog!     

Dna. Micle Oana: Bună ziua! Încă o dată, cum puteți observa în Nota de 
constatare au fost verificate 2 proceduri de achiziție publică. O procedură 
demarată în anul 2017 și o procedură demarată în anul 2018. Fac referire încă 
o dată că prima procedură din 2017 împărțită pe 4 loturi sunt doar execuție. Pe 
cele 4 loturi, inclusiv Grăniceri-Pilu care a fost verificată. Procedura din 2018 
este proiectare și execuție, făcând parte dintr-un obiectiv de investiție. 
Împreună în 2018 au fost demarate Pecica-Turnu și Lipova-Timiș-Zăbalț. În 
același timp noi am mai avut în plan de a demara Tauț-Târnova. În decursul 
anului am hotărât din bugetul nostru să demarăm doar Pecica-Turnu și Tauț-
Târnova, conform H.G. nr. 395/2016 art. 17 alin. (4) indice b, aveți că putem 
să megem pe fiecare tip de investiție în parte. Proiectarea se cumulează cu 
lucrarea. Noi nu am divizat contractul de achiziție publică în mai multe 
contracte distincte, în sensul să mergem cu proiectare, asistență tehnică,   
verificarea proiectului separat și ulterior să împărțim lucrarea, pentru a diviza 
contractul. Noi am mers doar pe obiectiv de investiție. Ceea ce spune și 
biblioteca de speță din cadrul ANAP, când se cumulează, când avem 
proiectare și execuție, putem să mergem pe obiectiv de investiție. Aici este și 
colegul meu Răzvan, care poate să ne spună că sunt 2 obiective de investiție 
separate din punct de vedere geografic. Dacă mai aveți întrebări vă răspund, 
sau... 

Dl. Iustin Cionca: Vă rog!  Domnul Luca, pentru procesul-verbal.       
Dl. Samuel Luca: Bună ziua domnul președinte, bună ziua doamnă 

director! Mă aud? 
Dl. Iustin Cionca: Șef serviciu! Nu o faceți director, că trebuie să-i măriți 

salariul. 
Dl. Samuel Luca: Am înțeles. Am citit cu atenție Nota de constatare 

primită de la Direcția Regională privind Programul Național Regional. Și am 
citit și legile la care se face referire. Conform Legii nr. 98/2016 Legea Achizițiilor 
publice art. 11 alin. (2) se spune că autoritatea contractantă nu are dreptul de 
a diviza contractul de achiziție publică în mai multe contracte distincte de 
valoare mai mică și nici de a utiliza metode de calcul care să conducă la o 
subevaluare  a valorii estimate a contractului de achiziție publică, cu scopul de 
a evita aplicarea procedurilor de atribuire reglementate de prezenta lege. În 
H.G. nr. 395/2016 la art. 17 alin. (2) se spun următoarele în aplicarea art. 11 
din Legea… alin. (2): autoritatea contractantă are obligația ca la alegerea 
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modalității în care se va derula procesul de atribuire a contractului de achiziție 
publică să se raporteze la valoarea estimată cumulate a produselor.  

Dna. Micle Oana: Da, sau a serviciilor... 
Dl. Samuel Luca: Serviciilor și lucrărilor care sunt considerate similare în 

condițiile de la alin. (1) lit. a. Acum citind alin. (1) lit. a valoarea estimată a 
tuturor achiziţiilor cu acelaşi obiect ... 

Dna. Micle Oana: Da. 
Dl. Samuel Luca: Ca să definim obiectul citim art. 16 alin. (2): Obiectul 

achiziţiei publice se pune în corespondenţă cu codul/codurile CPV care îl 
descriu cât mai exact, relevant în acest context fiind activitatea ce 
caracterizează scopul principal al contractului. Deci continuăm după ce am 
definit obiectul.  

Dna. Micle Oana: Da. 
Dl. Samuel Luca: Deci putem concluziona, că toate achizițiile cu același 

obiect sunt achiziții cu același  cod CPV, cu aceași activitate. Mergând mai 
departe, recitind art. 17 alin. (1) lit. a, deci valoarea estimată a tuturor achizițiilor 
cu același obiect. Am definit obiectul, sau destinate utilizării identice ori 
similare, deci cu același obiect, identice ori similare, ori care se adresează 
operatorilor economici ce desfășoară constant activități într-o piață de profil 
relevantă, pe care autoritatea contractantă intenționează să le atribuie în cursul 
unui an bugetar.  

Dna. Micle Oana: Da. 
Dl. Samuel Luca: Ce înseamnă un an bugetar? Adică, astfel pentru 

alegerea procedurii de achiziție ne raportăm la valoarea estimată cumulată a 
produselor similare dintr-un an bugetar. Acum ne uităm în P.A.A.P, ce ați avut 
pe anul bugetar 2018? Uitându-ne în P.A.A.P. nr. 13.973/2018 se regăsesc 6 
obiective cu aceleași coduri CPV, adică aceleași obiecte. În concluzie, 
valoarea cumulată a obiectivelor similare de investiții depășește în anul 2018 
pragul valorii reglementat prin art. 17 alin. (1) pentru categoria lucrări care este 
de 23.227.215 lei. Deci procedura de achiziție care trebuia folosită este licitație 
deschisă, conform legilor. Vorbim de o corecție bugetară cumulată de peste 2 
milioane de lei, pe care Județul Arad trebuie să-i returneze. Astfel Grupul USR-
PLUS va vota abținere la acest proiect. Deci cred că este foarte clar! 

Dl. Iustin Cionca: Vă rog! 
Dna. Micle Oana: Totodată ar trebui să vă uitați și la art. 17 din H.G. 395 

alin. (4)  lit. b  unde se specifică clar că se merge pe fiecare obiectiv de investiție 
în parte. 

Dl. Samuel Luca: Așa este. 
Dna. Micle Oana: Totodată  și în cadrul bibliotecii de speță ANAP, dacă 

vă uitați pe tot ce înseamnă obiectiv de investiție. În H.G. 907/2016 definește 
foarte bine ceea înseamnă un obiectiv de investiție. Oricum, noi din tot ceea 
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ce s-a făcut nu pot să spun că am greșit alegerea procedurii, cu atât mai mult 
...  

Dl. Iustin Cionca: Vreți să interveniți? 
Dna. Micle Oana: Cu atât mai mult solicitarea din partea celor de la POR 

au fost acceptate și au înțeles și ei ce înseamnă obiectiv de investiție ...  
Dl. Iustin Cionca: Vreți să interveniți? Microfonul la domnul Jurj după ce 

termină doamna Micle. 
Dna. Micle Oana: Și acum se consideră că am elucidat. Cei de la POR 

prin clarificare au luat în considerare ceea ce noi am constatat și și-au dat 
seama că am făcut bine. De aceea noi am făcut toate plățile și acum ... 

Dl. Iustin Cionca: Vă rog, domnul Jurj! 
Dl. Jurj Daniel: Dacă îmi permiteți să intervin. 
Dl. Iustin Cionca: Șef Serviciu juridic, domnul Jurj! 
Dl. Jurj Daniel: Într-adevăr cumularea valorilor diferitelor lucrări, se face 

pe cod CPV. Doar că, aici nu avem doar execuție de lucrări. Ceea ce spuneți 
dumneavoastră era corect dacă contractele erau doar contracte de execuție 
de lucrări. Noi avem contracte de proiectare și execuție, care implică 2 coduri 
CPV diferite. În acest caz, stabilirea valorii estimate a contractului se face pe 
obiectiv. Se adună valoarea proiectării cu valoarea execuției și se stabilește 
valoarea care se raportează la pragurile stabilite de lege pentru alegerea 
procedurii de atribuire. Deci de aceea se face estimarea pe obiectiv, pentru că 
am 2 coduri CPV diferite. Consiliul județean are în planul de achiziții mai multe 
proceduri de atribuire a prestărilor de servicii pentru proiectare, dar nu le 
cumulăm, pentru că atunci ar trebui să cumulăm separat, prestările de servicii 
pentru proiectare și separat pentru execuția de lucrări. În cazul în care avem 
un contract care cuprinde proiectare, execuție de lucrări, dirigenție de șantier, 
poate chiar și consultanță în cadrul unui proiect, avem mai multe coduri CPV 
și atunci pentru stabilirea valorii estimate a contractului se cumulează toate 
valorile aferente serviciilor lucrărilor. 

Dna. Micle Oana: Cu valoarea lucrărilor! 
Dl. Jurj Daniel: Pe obiectiv. Nu se cumulează separat lucrările cu 

celelalte lucrări cuprinse în planul de achiziție. Deci ceea ce spuneți 
dumneavoastră, cumularea pe cod CPV este valabilă doar în cazul în care am  
un singur tip de contract de achiziție publică, respectiv am doar proiectare,  sau 
am doar execuție de lucrări, sau am doar furnizare de bunuri. În cazul în care 
am și proiectare și execuție, cumulul valorii estimate a contractului se face pe 
obiectiv, respectiv drum județean.  

Dna. Micle Oana: Valoarea estimată o dă contractul de lucrări. Este dacă 
cum spune și ... încă o dată repet, H.G. 395 art. 17 alin. (4) lit. b proiectarea se 
cumulează cu lucrarea și se ține cont la valoarea estimată, de valoarea lucrării.  

Dl. Jurj Daniel: Deci avem proiectare și execuție pe acel drum județean.  
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Dl. Iustin Cionca: Domnul Jurj, repetați a 3 oară, am înțeles. Mai 
interveniți, domnul Luca? 

Dl. Samuel Luca: Da. Eu cred din punctul meu de vedere, că legea este 
foarte clară. Și zice: Valoarea estimate a tuturor achizițiilor cu același obiect pe 
un an bugetar. În anul 2018 aveți 6 poziții cu aceleași coduri CPV. 

Dl. Iustin Cionca: Bun. Asta este opinia dumneavoastră, dânșii au altă 
opinie, vom merge în instanță. Scopul întâlnirii de astăzi nu este să clarificăm 
acum cine are dreptate, noi am vrut totuși să avem un dialog, ca să înțelegeți 
că există opinia specialiștilor, care nu neapărat trebuie să respecte ceea ce   
stabilesc cei care ne controlează. Să nu uitați un lucru, aceste proiecte au fost 
verificate la ADR Vest și au fost declarate eligibile. Ce înseamnă asta? Că s-a 
respectat legislația. O să vedeți că și ADR-ul este solidar cu noi, și gândesc ca 
și experții noștri. Noi astăzi discutăm dacă sunteți de acord să dăm banii, ca 
să nu plătim dobânzi, pe banii aceștia, pe perioada cât va dura procesul. Puteți 
să hotărâți să nu votați și atunci dacă vom pierde procesul sau va trebui să 
plătim dobânzi, va trebui să ne întoarcem împotriva celor vinovați. De aceea 
noi am solicitat, să avem încredere în specialiștii de la Consiliul Județean și să 
aprobăm astăzi să plătim această sumă ca să nu mai generăm până la urmă 
pierderi, indiferent în buzunarul cui, și în același timp vom deschide o acțiune 
în instanță în care dumneavoastră va trebui să vă apărați și să ne aduceți banii 
aceștia înapoi. Dacă mai sunt intervenții? Dacă nu mai sunt, cine este pentru? 
23 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-
vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Blaga Bogdan-Marius, Borha 
Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Ciorogar Cristina-Denisa, 
Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, 
Lazăr-Onescu Irina, Naghi Alina-Georgeta, Pero Tamas-Carol, Pop Talida, 
Popa Garofița, Sinaci Ionel-Dorel, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, 
Tripon Florin, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă-?. Abțineri 
-? 8 abțineri (Alda Adrian, Anghel Răzvan-Paul, Budău Ruben, Cătană Vasile-
Valer, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Orza Gheorghe și Țole Daniel-
Ioan). Mulțumesc. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 394/2020 privind aprobarea plăţii creanței bugetare 
stabilită prin Nota de constatare a neregulilor și de stabilire a corecțiilor 
financiare nr. 154271/16.11.2020, încheiată de Ministerul Lucrărilor Publice, 
Dezvoltării și Administrației. 
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Punctul 7 
Proiect de hotărâre privind aprobarea înscrierii în cartea funciară a 

dreptului de proprietate publică a Judeţului Arad asupra unor tronsoane de 
drumuri județene – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl. Iustin Cionca: Proiect de hotărâre privind aprobarea înscrierii în 

cartea funciară a dreptului de proprietate publică a Judeţului Arad asupra unor 
tronsoane de drumuri județene. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este 
pentru? 31 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-
vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Alda Adrian, Anghel Răzvan-
Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni 
Győrgy, Budău Ruben, Cătană Vasile-Valer, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan 
Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-
Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, Orza 
Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Talida, Popa Garofița, Sinaci Ionel-Dorel, 
Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici 
Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă-?. Abțineri-?. Unanimitate. 
Mulțumesc. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 395/2020 privind aprobarea înscrierii în cartea funciară a 
dreptului de proprietate publică a Judeţului Arad asupra unor tronsoane de 
drumuri județene. 

 
Punctul 8 
Proiect de hotărâre privind solicitarea trecerii cu titlu gratuit a drumului 

forestier Boroaia și a terenului aferent acestuia din domeniul public al Statului 
Român și administrarea Regiei Naționale a Pădurilor - Romsilva în domeniul 
public al Județului Arad – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl. Iustin Cionca: Proiect de hotărâre privind solicitarea trecerii cu titlu 

gratuit a drumului forestier Boroaia și a terenului aferent acestuia din domeniul 
public al Statului Român și administrarea Regiei Naționale a Pădurilor - 
Romsilva în domeniul public al Județului Arad. Mă gândesc că vi s-a explicat 
la comisie, este vorba de drumul județean Bârsa-Moneasa-Limită județ Bihor, 
unde deși suntem proprietari tabulari în Cartea Funciară, a fost înregistrat și în 
evidența celor de la Silvic și acum după ce am ajuns la un consens, încercăm 
să dăm o hotărâre de guvern, pentru reglementarea juridică astfel încât să 
putem continua lucrarea. Finanțarea este din Programul Național de 
Dezvoltare Locală. Alte întrebări dacă sunt? Vă rog! 
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  Dl. Samuel Luca: Din ce știți dumneavoastră cei de la Consiliul 
Județean Bihor au un proiect, pentru asimilarea legăturii? 

Dl. Iustin Cionca: Nu, nu au. Au depus și ei pe Programul de Dezvoltare 
Locală, din păcate fostul guvern a considerat că nu este prioritar și au dat 
pentru alte investiții. Am avut niște discuții cu domnul președinte, deocamdată 
el are niște proiecte în jurul municipiului Oradea. Vrea să rezolve problema de 
trafic, și acelea vor fi prioritare pentru el. Mai are drumul Arad-Oradea, drumul 
expres, nu știu dacă va reuși să atragă atâtea fonduri, dar vom încerca să 
găsim o soluție și pe Bihor. Știți că  nu avem competențe noi la Arad. Dar până 
una alta, pe mine mă interesează să rezolv drumul acesta, pentru că este 
inadmisibil ca Romsilva să nu îți dea voie să faci o asfaltare chiar dacă este în 
administrarea lor. Până la urmă vor deservi și utilajele lor, aceste investiții. Mă 
rog, acesta este punctul de vedere, nu este un punct local, ci este unul național. 
Așa fac peste tot și va trebui să dăm o hotărâre de guvern. Dacă mai sunt 
întrebări? Dacă nu mai sunt, cine este pentru? 31 voturi pentru (Cionca Iustin 
- preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - 
vicepreședinte, Alda Adrian, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, 
Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Cătană 
Vasile-Valer, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, 
Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, 
Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-
Carol, Pop Talida, Popa Garofița, Sinaci Ionel-Dorel, Stan Simona-Lucia, 
Stanca Dorin-Marcel, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-
Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă-?. Abțineri-?. Domnul Luca, vă rog să vă 
închideți microfonul.  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 396/2020 privind solicitarea trecerii cu titlu gratuit a 
drumului forestier Boroaia și a terenului aferent acestuia din domeniul public al 
Statului Român și administrarea Regiei Naționale a Pădurilor - Romsilva în 
domeniul public al Județului Arad. 

 
 
Punctul 9 
Proiect de hotărâre privind aprobarea majorării patrimoniului public al 

Judeţului Arad aferent drumurilor și podurilor judeţene, ca urmare a unor 
investiţii puse în funcţiune în perioada 2019-2020 – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl. Iustin Cionca: Proiect de hotărâre privind aprobarea majorării 

patrimoniului public al Judeţului Arad aferent drumurilor și podurilor judeţene, 
ca urmare a unor investiţii puse în funcţiune în perioada 2019-2020. Dacă sunt 
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intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 31 voturi pentru (Cionca Iustin - 
preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - 
vicepreședinte, Alda Adrian, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, 
Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Cătană 
Vasile-Valer, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, 
Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, 
Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-
Carol, Pop Talida, Popa Garofița, Sinaci Ionel-Dorel, Stan Simona-Lucia, 
Stanca Dorin-Marcel, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-
Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă-?. Abțineri-?. Mulțumesc! 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 397/2020 privind aprobarea majorării patrimoniului public 
al Judeţului Arad aferent drumurilor și podurilor judeţene, ca urmare a unor 
investiţii puse în funcţiune în perioada 2019-2020. 

 
Punctul 10 
Proiect de hotărâre privind declararea unor bunuri achiziționate în cadrul 

proiectului ROHU 72 „Rețea transfrontalieră pentru îmbunătățirea capacității 
de răspuns și a managementului riscurilor în situații de urgență” și ROHU 361 
„Prevenirea și monitorizarea bolilor infecțioase și a infecțiilor intraspitalicești în 
Arad, Mako și Hódmezõvásárhely”, ca fiind de interes public județean și 
constituirea dreptului de administrare al Spitalului Clinic Județean de Urgență 
Arad asupra acestora – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl. Iustin Cionca: Proiect de hotărâre privind declararea unor bunuri 

achiziționate în cadrul proiectului România-Ungaria „Rețea transfrontalieră 
pentru îmbunătățirea capacității de răspuns și a managementului riscurilor în 
situații de urgență” și România-Ungaria 361 „Prevenirea și monitorizarea bolilor 
infecțioase și a infecțiilor intraspitalicești în Arad, Mako și Hódmezõvásárhely”, 
ca fiind de interes public județean și constituirea dreptului de administrare al 
Spitalului Clinic Județean de Urgență Arad asupra acestora. Dacă sunt 
întrebări? Nu sunt. Cine este pentru? 31 voturi pentru (Cionca Iustin - 
preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - 
vicepreședinte, Alda Adrian, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, 
Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Cătană 
Vasile-Valer, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, 
Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, 
Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-
Carol, Pop Talida, Popa Garofița, Sinaci Ionel-Dorel, Stan Simona-Lucia, 
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Stanca Dorin-Marcel, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-
Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă-?. Abțineri-?. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 398/2020 privind declararea unor bunuri achiziționate în 
cadrul proiectului ROHU 72 „Rețea transfrontalieră pentru îmbunătățirea 
capacității de răspuns și a managementului riscurilor în situații de urgență” și 
ROHU 361 „Prevenirea și monitorizarea bolilor infecțioase și a infecțiilor 
intraspitalicești în Arad, Mako și Hódmezõvásárhely”, ca fiind de interes public 
județean și constituirea dreptului de administrare al Spitalului Clinic Județean 
de Urgență Arad asupra acestora. 

 
 
Punctul 11 
Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai 

obiectivului de investiție „Amenajare sediu Serviciul Clinic Județean de 
Medicină Legală Arad, municipiul Arad, str. Vicențiu Babeș, nr.11-13” și 
predarea amplasamentului, construcții și teren aferent, către Ministerul 
Lucrărilor Publice, Dezvoltării și Administrației prin Compania Națională de 
Investiții ”C.N.I.” S.A. – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl. Iustin Cionca: Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor 

tehnico-economici ai obiectivului de investiție „Amenajare sediu Serviciul Clinic 
Județean de Medicină Legală Arad, municipiul Arad, str. Vicențiu Babeș, nr.11-
13” și predarea amplasamentului, construcții și teren aferent, către Ministerul 
Lucrărilor Publice, Dezvoltării și Administrației prin Compania Națională de 
Investiții ”C.N.I.” S.A. Nu știu ce vi s-a explicat în comisii, vă spun pe scurt. 
Spitalul județean are nevoie de spațiu cât mai mult, pentru a îndeplini condițiile 
de acreditare, în speță spitalizare de zi. Propunerea managementului a fost să 
scoatem această unitate de medicină legală din incinta spitalului, pentru a face 
loc  secțiilor de care avem nevoie neapărat. În această idee, am găsit o clădire 
pe care le-am pus-o la dispoziție și acum o predăm Companiei Naționale de 
Investiții, care să o finanțeze în perioada următoare și să rezolvăm și problema 
medicinei legale și a spațiului de care avem nevoie în incinta Spitalului Clinic 
Județean de Urgență Arad. Dacă sunt întrebări? Nu sunt, cine este pentru? 31 
voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-
vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Alda Adrian, Anghel Răzvan-
Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni 
Győrgy, Budău Ruben, Cătană Vasile-Valer, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan 
Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-
Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, Orza 
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Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Talida, Popa Garofița, Sinaci Ionel-Dorel, 
Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici 
Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă-?. Abțineri-?. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 399/2020 privind aprobarea indicatorilor tehnico-
economici ai obiectivului de investiție „Amenajare sediu Serviciul Clinic 
Județean de Medicină Legală Arad, municipiul Arad, str. Vicențiu Babeș, nr.11-
13” și predarea amplasamentului, construcții și teren aferent, către Ministerul 
Lucrărilor Publice, Dezvoltării și Administrației prin Compania Națională de 
Investiții ”C.N.I.” S.A. 

 
 
Punctul 12 
Proiect de hotărâre privind aprobarea valorii reevaluate a bunurilor 

culturale mobile din domeniul public al Județului Arad date în administrare 
Complexului Muzeal Arad – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl. Iustin Cionca: Proiect de hotărâre privind aprobarea valorii reevaluate 

a bunurilor culturale mobile din domeniul public al Județului Arad date în 
administrare Complexului Muzeal Arad. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine 
este pentru? 31 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Alda Adrian, Anghel 
Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, 
Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Cătană Vasile-Valer, Ciorogar Cristina-Denisa, 
Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, 
Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-
Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Talida, Popa Garofița, 
Sinaci Ionel-Dorel, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Tripon Florin, 
Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă-?. 
Abțineri-?. Mulțumesc. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 400/2020 privind aprobarea valorii reevaluate a bunurilor 
culturale mobile din domeniul public al Județului Arad date în administrare 
Complexului Muzeal Arad. 
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Punctul 13 
Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri şi cheltuieli 

al S.C. Aeroportul Arad S.A. pe anul 2020 – iniţiativa preşedintelui. 
 
Dl. Iustin Cionca: Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de 

venituri şi cheltuieli al S.C. Aeroportul Arad S.A. pe anul 2020. Dacă sunt 
întrebări sau intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 31 voturi pentru (Cionca 
Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - 
vicepreședinte, Alda Adrian, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, 
Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Cătană 
Vasile-Valer, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, 
Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, 
Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-
Carol, Pop Talida, Popa Garofița, Sinaci Ionel-Dorel, Stan Simona-Lucia, 
Stanca Dorin-Marcel, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-
Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă-?. Abțineri-?. Mulțumesc. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 401/2020 privind rectificarea bugetului de venituri şi 
cheltuieli al S.C. Aeroportul Arad S.A. pe anul 2020. 

 
Punctul 14 
Proiect de hotărâre privind aprobarea Profilului Consiliului de 

Administrație și Profilului candidatului pentru poziția de membru în Consiliul de 
Administrație al S.C. Aeroportul Arad S.A. – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl. Iustin Cionca: Proiect de hotărâre privind aprobarea Profilului 

Consiliului de Administrație și Profilului candidatului pentru poziția de membru 
în Consiliul de Administrație al S.C. Aeroportul Arad S.A. Dacă sunt intervenții? 
Nu sunt. Cine este pentru? 31 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar 
Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Alda Adrian, 
Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga 
Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Cătană Vasile-Valer, Ciorogar Cristina-
Denisa, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor 
Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi 
Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Talida, Popa 
Garofița, Sinaci Ionel-Dorel, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Tripon 
Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă-
?. Abțineri-?. 
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În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 
administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 402/2020 privind aprobarea Profilului Consiliului de 
Administrație și Profilului candidatului pentru poziția de membru în Consiliul de 
Administrație al S.C. Aeroportul Arad S.A. 

 
Punctul 15 
Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean 

Arad nr. 344/11.11.2020 privind aprobarea participării Direcției Generale de 
Asistență Socială și Protecția Copilului Arad în proiectul VIP – PLUS 
„Voluntariat – Inițiative – Profesionalism pentru calitate în serviciile de zi 
destinate copiilor din comunitățile vulnerabile” – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl. Iustin Cionca: Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii 

Consiliului Județean Arad nr. 344/11.11.2020 privind aprobarea participării 
Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Arad în proiectul 
VIP – PLUS „Voluntariat – Inițiative – Profesionalism pentru calitate în serviciile 
de zi destinate copiilor din comunitățile vulnerabile”. Dacă sunt intervenții sau 
întrebări? Nu sunt. Cine este pentru? 31 voturi pentru (Cionca Iustin - 
preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - 
vicepreședinte, Alda Adrian, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, 
Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Cătană 
Vasile-Valer, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, 
Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, 
Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-
Carol, Pop Talida, Popa Garofița, Sinaci Ionel-Dorel, Stan Simona-Lucia, 
Stanca Dorin-Marcel, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-
Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă-?. Abțineri-?. Mulțumesc.  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 403/2020 pentru modificarea Hotărârii Consiliului 
Județean Arad nr. 344/11.11.2020 privind aprobarea participării Direcției 
Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Arad în proiectul VIP – 
PLUS „Voluntariat – Inițiative – Profesionalism pentru calitate în serviciile de zi 
destinate copiilor din comunitățile vulnerabile”. 

 
 
Punctul 16 
Proiect de hotărâre privind aprobarea plăţii de către Direcţia Generală de 

Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Arad a taxei anuale de membru în 
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Reţeaua Socială Europeană-The European Social Network (ESN) – iniţiativa 
preşedintelui. 

 
Dl. Iustin Cionca: Proiect de hotărâre privind aprobarea plăţii de către 

Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Arad a taxei 
anuale de membru în Reţeaua Socială Europeană. Dacă sunt intervenții? Nu 
sunt. Cine este pentru? 31 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar 
Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Alda Adrian, 
Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga 
Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Cătană Vasile-Valer, Ciorogar Cristina-
Denisa, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor 
Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi 
Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Talida, Popa 
Garofița, Sinaci Ionel-Dorel, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Tripon 
Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă-
?. Abțineri-?. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 404/2020 privind aprobarea plăţii de către Direcţia 
Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Arad a taxei anuale de 
membru în Reţeaua Socială Europeană-The European Social Network (ESN). 

 
 
Punctul 17 
Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de investiții și reparații pe 

anul 2021 aferent domeniului public al Județului Arad concesionat la S.C. 
Compania de Apă Arad S.A. care se realizează din Fondul de întreținere, 
înlocuire și dezvoltare – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl. Iustin Cionca: Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de 

investiții și reparații pe anul 2021 aferent domeniului public al Județului Arad 
concesionat la S.C. Compania de Apă Arad S.A. care se realizează din Fondul 
de întreținere, înlocuire și dezvoltare. Dacă sunt intervenții?  

Dl. Borha Gheorghe: Da  
Dl. Iustin Cionca: Vă rog, domnule Borha! 
Dl. Borha Gheorghe: La acest punct nu particip la vot.  
Dl. Iustin Cionca: Alte intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 30 voturi 

pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, 
Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Alda Adrian, Anghel Răzvan-Paul, Blaga 
Bogdan-Marius, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Cătană Vasile-
Valer, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga 
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Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci 
Cornel-Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop 
Talida, Popa Garofița, Sinaci Ionel-Dorel, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-
Marcel, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-
Gloria). Împotrivă-?. Abțineri-?. Mulțumesc. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 405/2020 privind aprobarea Planului de investiții și 
reparații pe anul 2021 aferent domeniului public al Județului Arad concesionat 
la S.C. Compania de Apă Arad S.A. care se realizează din Fondul de 
întreținere, înlocuire și dezvoltare. 

 
Punctul 18 
Proiect de hotărâre privind aprobarea utilizării Fondului de întreţinere, 

înlocuire şi dezvoltare aferent proiectului „Sistem de management integrat al 
deşeurilor solide în judeţul Arad” – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl. Iustin Cionca: Proiect de hotărâre privind aprobarea utilizării Fondului 

de întreţinere, înlocuire şi dezvoltare aferent proiectului „Sistem de 
management integrat al deşeurilor solide în judeţul Arad”. Dacă sunt 
intervenții?  

Dl. Orza Gheorghe: Bună ziua! Am întrebat la comisie și am văzut că o 
parte se utilizează pentru rambursarea creditului, iar o altă parte și anume 
suma de un 1.644.271,55 lei din fondul IID aferent proiectului „Sistem de 
management integrat al deşeurilor solide în judeţul Arad” se va utiliza pentru  
îmbunătățirea, întreținerea și înlocuirea, acolo unde este necesar, a 
infrastructurii existente pentru activitatea de salubrizare la nivelul județului 
Arad, conform O.U.G. nr. 198/2005 art. 5 alin. (d). Vreau să spun aici, că sunt 
acele tomberoane care am înțeles că aparțin de acest ADI la Aeroport, care 
sunt de atâția ani și putrezesc acolo, vor putrezi. Nu putem să facem ceva cu 
ele sau să le folosim cumva, cumpărăm altele sau ce facem?   

Dl. Iustin Cionca: Domnul director Ciubotaru, sau cine răspunde la 
întrebare? Numai să veniți la microfon, aici în față. 

Dl. Ciubotaru Răzvan: Acele tomberoane vor fi preluate de către operator 
dar legislația actuală prevede colectarea pe 5 fracții. Ceea ce înseamnă că 
pentru dezvoltare va fi nevoie de achiziția mai multor tipuri de tomberoane, pe 
categorii.  

Dl. Orza Gheorghe: Mulțumesc! Puteți să-mi spuneți de câți ani sunt 
tomberoanele la Aeroport?  

Dl. Ciubotaru Răzvan: De câțiva ani. 
Dl. Orza Gheorghe: Mai exact? 
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Dl. Ciubotaru Răzvan: Nu știu exact, de 2-3 ani. 
Dl. Orza Gheorghe: Peste cinci? 
Dl. Ciubotaru Răzvan: Peste 5. 
Dl. Iustin Cionca: 4 ani am eu de când sunt președinte și erau acolo. 
Dl. Orza Gheorghe: Am înțeles. Și în perioada asta au fost multe 

distrugeri? Adică la inventariere s-au găsit multe ... 
Dl. Iustin Cionca: Da, sunt foarte multe distrugeri, orice se distruge în 

timp. Însă dânsul vă spune altceva. Proiectul acesta când a fost gândit acum 
10 ani poate și mai mult, era o altă legislație. Pe parcurs, între timp s-a 
modificat legislația pe mediu, și am ajuns să colectăm 5 fracții. Evident că nu 
mai este nevoie de astfel de tomberoane. Dar avem o problemă, la mine apar 
noi, că nu le-am folosit. Ar trebui să accepte operatorul să le preia, operatorul 
refuză, pentru că spune că nu are nevoie de toate astea, că vrea mai mici, că 
vrea saci, că vrea pungi. Și atunci trebuie să fim flexibili pentru că asta este. 
Când trece timpul, trebuie să te raportezi la realitate. Studiul acesta v-am spus, 
a fost făcut cu mult timp înainte de București, cred că nici nu au fost pe teren, 
dacă mă întrebați pe mine, nu eram în construcție, cum nu erați nici 
dumneavoastră.  Dar vrem, nu vrem, trebuie să gestionăm fenomenul. Ce am 
putut să predăm, am predat. Încercăm acum să găsim soluția. Am plătit o 
expertiză din care să rezulte că ar putea fi casate și încercăm să le casăm și 
să cumpărăm ceea ce are nevoie operatorul. De aceea am pus bani acolo, 
așteptăm. Nici nu știm acum, dacă operatorul Retim ne-a trimis o cerere cu 
privire la ce ar avea nevoie să cumpărăm. Nu știu în ce fază suntem, dar noi 
deocamdată punem bani acolo și urmează un dialog. Simona? Te rog!  

Dl. Stan Simona: Bună ziua! Pot eu să intervin, într-adevăr operatorul 
Retim care operează pe zona 1, dar nu este vorba doar de operatorul Retim, 
este vorba și de operatorii care vor opera și pe celelalte zone. Pentru că și 
domnul coleg se referea probabil la acele pubele galbene și maro care sunt 
pentru biodegradabil și pentru reciclabil și care sunt pe zona de urban. Într-
adevăr operatorul Retim care operează în zona 1 și în municipiul Arad a venit 
cu un memoriu către Consiliul Județean în vederea aplicării colectării pe 5 
fracții, să fexibilizăm așa cum ați spus dumneavoastră și colectarea să fie mai 
corectă, să se aprobe modificarea planului de investiții. Au depus un memoriu 
care urmează să fie înaintat la minister în vederea achiziționării și de saci 
galbeni.  

Dl. Iustin Cionca: Domnul Orza! Dacă sunteți interesat de subiect, 
povestea este lungă. Am putea să vă vorbim câteva ore de toată povestea 
aceasta. Vă rog să luați legătura cu colega dumneavoastră, doamna Stan este 
director la ADI și să vă pună la curent cu evoluția. Eu pot să vă spun doar atât, 
firmele care au venit la licitație, au venit la un preț atât de mic, încât au dat 
faliment. De atunci tot facem licitații să găsim alt operator. Ministerul nu ne-a 
lăsat să ridicăm, pentru că așa au hotărât ei și noi încercăm acum să reușim 
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totuși cât de cât să ne organizăm, să câștige un operator serios, care să facă 
profit, că nu-i Crucea Roșie. Dar din păcate, cei care au venit probabil cu 
gândul acesta au venit, că pierd. Că astfel nu pot să-mi explic să vi la licitație 
cu prețul acesta, să fi conștient că pierzi de la început. Că altfel nu îmi explic 
să dea faliment, că nu acesta este rostul economiei de piață. Ne dorim 
colaboratori serioși. Din păcate la prețurile acestea va fi foarte greu. Acum când 
vom termina cei 5 ani de la implementarea proiectului, putem să mai schimbăm 
niște reguli, dar până atunci nu avem voie să ieșim din acele reguli. Dar totuși, 
vorbim de peste 30 milioane de euro, bani europeni și știți regulile. Nu vreau 
să-mi vină nici corecții, nici să-mi ia banii înapoi. Dar în același timp încercăm 
și să colectăm, pentru că suntem conștienți că primarii trebuie să deservească 
localitățile lor și încercăm să găsim soluții și să ajutăm operatorul în limita în 
care ne permite legea. Dar revenim la punctul de pe ordinea de zi, asta ne 
dorim acum, din redevențele care noi le luăm de la operatori pentru că avem 
un profit,  să punem bani, să cumpărăm, să încercăm să lăsăm și operatorul 
să-și desfășoare activitatea, așa cum spune legea. 

Dl. Orza Gheorghe: Mulțumesc tare mult pentru răspunsuri! 
Dl. Iustin Cionca: Cu plăcere! Mulțumesc domnul director! Închideți 

microfonul. Dacă mai sunt intervenții? Dacă nu mai sunt, cine este pentru? 31 
voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-
vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Alda Adrian, Anghel Răzvan-
Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni 
Győrgy, Budău Ruben, Cătană Vasile-Valer, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan 
Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-
Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, Orza 
Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Talida, Popa Garofița, Sinaci Ionel-Dorel, 
Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici 
Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă-?. Abțineri-?. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 406/2020 privind aprobarea utilizării Fondului de 
întreţinere, înlocuire şi dezvoltare aferent proiectului „Sistem de management 
integrat al deşeurilor solide în judeţul Arad”. 

 
Punctul 19 
Proiect de hotărâre privind repartizarea sumelor defalcate din taxa pe 

valoarea adăugată pentru finanţarea cheltuielilor descentralizate la nivelul 
judeţelor privind „Programul pentru şcoli al României” – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl. Iustin Cionca: Proiect de hotărâre privind repartizarea sumelor 

defalcate din taxa pe valoarea adăugată pentru finanţarea cheltuielilor 
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descentralizate la nivelul judeţelor privind „Programul pentru şcoli al României”. 
Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 31 voturi pentru (Cionca 
Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - 
vicepreședinte, Alda Adrian, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, 
Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Cătană 
Vasile-Valer, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, 
Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, 
Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-
Carol, Pop Talida, Popa Garofița, Sinaci Ionel-Dorel, Stan Simona-Lucia, 
Stanca Dorin-Marcel, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-
Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă-?. Abțineri-?. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 407/2020 privind repartizarea sumelor defalcate din taxa 
pe valoarea adăugată pentru finanţarea cheltuielilor descentralizate la nivelul 
judeţelor privind „Programul pentru şcoli al României”. 

 
Punctul 20 
Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei la Hotărârea Consiliului 

Județean Arad nr. 36/31.01.2020 privind repartizarea pe unități administrativ-
teritoriale a sumelor corespunzătoare cotei de 6% din impozitul pe venit 
reprezentând fond la dispoziția consiliului județean pe anul 2020, precum și a 
sumelor estimate pentru anii 2021-2023 – iniţiativa preşedintelui.  

 

Dl. Iustin Cionca: Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei la 
Hotărârea Consiliului Județean Arad nr. 36/31.01.2020 privind repartizarea pe 
unități administrativ-teritoriale a sumelor corespunzătoare cotei de 6% din 
impozitul pe venit reprezentând fond la dispoziția consiliului județean pe anul 
2020, precum și a sumelor estimate pentru anii 2021-2023. Dacă sunt 
intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 31 voturi pentru (Cionca Iustin - 
preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - 
vicepreședinte, Alda Adrian, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, 
Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Cătană 
Vasile-Valer, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, 
Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, 
Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-
Carol, Pop Talida, Popa Garofița, Sinaci Ionel-Dorel, Stan Simona-Lucia, 
Stanca Dorin-Marcel, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-
Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă-?. Abțineri-?. Mulțumesc. 
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În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 
administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 408/2020 pentru modificarea Anexei la Hotărârea 
Consiliului Județean Arad nr. 36/31.01.2020 privind repartizarea pe unități 
administrativ-teritoriale a sumelor corespunzătoare cotei de 6% din impozitul 
pe venit reprezentând fond la dispoziția consiliului județean pe anul 2020, 
precum și a sumelor estimate pentru anii 2021-2023. 

 
 
 
Punctul 21 
Proiect de hotărâre pentru modificarea art. 1 al Hotărârii Consiliului 

Judeţean Arad nr. 38/31.01.2020 privind aprobarea utilizării excedentului 
bugetar al anilor precedenţi pentru finanţarea cheltuielilor secţiunii de 
dezvoltare în anul 2020 – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl. Iustin Cionca: Urmează punctul 21, unde avem și un amendament. 

Proiect de hotărâre pentru modificarea art. 1 al Hotărârii Consiliului Judeţean 
Arad nr. 38/31.01.2020 privind aprobarea utilizării excedentului bugetar al 
anilor precedenţi pentru finanţarea cheltuielilor secţiunii de dezvoltare în anul 
2020. Bănuiesc că aveți toată lumea amendamentul în față, doriți să-l citesc? 
Dorește cineva să-l citesc? Bun. Dacă sunt întrebări legate de acest 
amendament? Dacă nu sunt, cine este de acord cu amendamentul? 31 voturi 
pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, 
Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Alda Adrian, Anghel Răzvan-Paul, Blaga 
Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău 
Ruben, Cătană Vasile-Valer, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Ioan, Dihel 
Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu 
Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, Orza 
Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Talida, Popa Garofița, Sinaci Ionel-Dorel, 
Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici 
Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă-?. Abțineri-?. Și acum cine 
este de acord cu proiectul de hotărâre cu amendamentul inclus? 31 voturi 
pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, 
Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Alda Adrian, Anghel Răzvan-Paul, Blaga 
Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău 
Ruben, Cătană Vasile-Valer, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Ioan, Dihel 
Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu 
Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, Orza 
Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Talida, Popa Garofița, Sinaci Ionel-Dorel, 
Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici 
Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă-?. Abțineri-?. Mulțumesc! 
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În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 409/2020 pentru modificarea art. 1 al Hotărârii Consiliului 
Judeţean Arad nr. 38/31.01.2020 privind aprobarea utilizării excedentului 
bugetar al anilor precedenţi pentru finanţarea cheltuielilor secţiunii de 
dezvoltare în anul 2020. 

 
 
 
Punctul 22 
Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului general de venituri şi 

cheltuieli al Judeţului Arad pe anul 2020 – iniţiativa preşedintelui. 
 
Dl. Iustin Cionca: Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului 

general de venituri şi cheltuieli al Judeţului Arad pe anul 2020. Unde de 
asemenea avem un amendament. Îl are toată lumea? L-ați citit? Doriți să-l 
citesc? Cine este de acord cu amendamentul? 31 voturi pentru (Cionca Iustin 
- preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - 
vicepreședinte, Alda Adrian, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, 
Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Cătană 
Vasile-Valer, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, 
Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, 
Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-
Carol, Pop Talida, Popa Garofița, Sinaci Ionel-Dorel, Stan Simona-Lucia, 
Stanca Dorin-Marcel, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-
Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă-?. Abțineri-?. Cine este de acord cu proiectul 
cu amendamentul inclus? 31 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar 
Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Alda Adrian, 
Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga 
Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Cătană Vasile-Valer, Ciorogar Cristina-
Denisa, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor 
Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi 
Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Talida, Popa 
Garofița, Sinaci Ionel-Dorel, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Tripon 
Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă-
?. Abțineri-?. Mulțumesc! 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 410/2020 privind rectificarea bugetului general de venituri 
şi cheltuieli al Judeţului Arad pe anul 2020. 
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Punctul 23 
Proiect de hotărâre privind stabilirea indemnizației de ședință pentru 

membrii Autorității Teritoriale de Ordine Publică Arad – iniţiativa preşedintelui. 
 
Dl. Iustin Cionca: Proiect de hotărâre privind stabilirea indemnizației de 

ședință pentru membrii Autorității Teritoriale de Ordine Publică Arad. Dacă sunt 
intervenții, întrebări? Daă nu sunt. Sunt? Scuzați-mă, vă rog! 

Dl. Orza Gheorghe: Am aflat și eu azi dimineață ... acolo spune, pare că 
se înjumătățește, față de perioada trecută de la 20% la 10%, dar de fapt se 
acordă pe ședință și nu se înjumătățește că se acordă de 2 ori, practic se 
ajunge la aceași sumă. Și nu mai există ...   

Dl. Iustin Cionca: Numai o secundă vă întrerupt! 
Dl. Orza Gheorghe: Vă rog! 
Dl. Iustin Cionca: Scrie undeva că se fac 2 ședințe pe lună, că nu am 

văzut? Sau asta este logica dumneavoastră?  
Dl. Orza Gheorghe: Este logica mea, din experiența trecutului. 
Dl. Iustin Cionca: Pe experiența mea, eu pot să spun că este o dată la 2 

luni. Depinde cât de des este nevoie de adunarea aceasta. 
Dl. Orza Gheorghe: Am înțeles. Și atunci de ce nu s-a mai trecut limitarea 

aceasta?  
Dl. Iustin Cionca: Tocmai ca să lași, să fi flexibil, să lași la latitudinea 

ATOP-ului să se întâlnească de câte ori au nevoie, nu știm ce se întâmplă, 
poate că au nevoie să se întâlnească mai des sau mai rar. Mie formularea de 
dinainte mi se părea incorectă. 

Dl. Orza Gheorghe: Nu este vorba de ședințe, ci de indemnizație. 
Dl. Iustin Cionca: Indemnizația este legată de ședință. 
Dl. Orza Gheorghe: Ok. Dacă se participă la 6 ședințe, se va primi 6 

indemnizații.  
Dl. Iustin Cionca: Dacă va participa la 100, va primi 100. Dar dacă 

participă la una, va primi una. Acum eu încă o dată, eu nu știu cum să formulez, 
să fie toată lumea mulțumită. Cert este un lucru, dacă facem una pe lună, 
efortul financiar al nostru va fi la jumătate. Dacă vom face una la două luni, va 
fi la un sfert, dacă o să facă mai multe, o să luăm măsuri.  

Dl. Orza Gheorghe: Ok. O să rețin asta și vă mulțumesc!  
Dl. Iustin Cionca: Cu plăcere! Acum nici eu nu am niciun interes să 

cheltuim foarte mulți bani. Mai ales că majoritatea banilor nu pleacă la 
consilieri, pleacă la ceilalți membrii care conduc structurile de ordine publică 
din județul Arad. Alte intervenții? Dacă nu sunt, cine este pentru? 31 voturi 
pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, 
Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Alda Adrian, Anghel Răzvan-Paul, Blaga 
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Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău 
Ruben, Cătană Vasile-Valer, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Ioan, Dihel 
Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu 
Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, Orza 
Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Talida, Popa Garofița, Sinaci Ionel-Dorel, 
Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici 
Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă-?. Abțineri-?. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 411/2020 Proiect de hotărâre privind stabilirea 
indemnizației de ședință pentru membrii Autorității Teritoriale de Ordine 
Publică Arad. 

 
Punctul 24 
Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii 

ca urmare a reorganizării Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia 
Copilului Arad – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl. Iustin Cionca: Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei şi 

a statului de funcţii ca urmare a reorganizării Direcţiei Generale de Asistenţă 
Socială şi Protecţia Copilului Arad. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este 
pentru? 31 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-
vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Alda Adrian, Anghel Răzvan-
Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni 
Győrgy, Budău Ruben, Cătană Vasile-Valer, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan 
Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-
Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, Orza 
Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Talida, Popa Garofița, Sinaci Ionel-Dorel, 
Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici 
Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă -?. Abțineri -?.  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 412/2020 privind aprobarea organigramei şi a statului de 
funcţii ca urmare a reorganizării Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi 
Protecţia Copilului Arad. 

 
Dl. Iustin Cionca: Vreau doar să menționez, că trebuie să-i mulțumim 

doamnei director, pentru că suntem primii pe România, dacă nu, printre primii 
Și ieri am avut o întâlnire cu reprezentanții din mai multe consilii județene și 
vreau să vă spun că majoritatea au dublu angajați decât avem noi în sector. Și 
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asta se datorează reformei care se face de mulți ani în acest sistem. Noi ne 
dorim ca încet, încet să transferăm beneficiarii cât mai aproape de familie. Noi 
ne-am dori chiar în familie. Și de aceea noi avem o strategie și este bine să o 
cunoașteți. Ne dorim să externalizăm serviciile către OUG-uri, adică în privat. 
Din păcate legislația nu este interpretabilă, și am văzut că guvernul 
interpretează că dacă mutăm la OUG-uri plătim noi din sursele noastre, ceea 
ce nu este corect. Am ridicat problema ieri, sperăm să o corectăm și să o 
clarificăm într-o legislație următoare. Dar noi ne dorim mai mult, să încurajăm 
asistenții maternali și să dăm posibilitatea angajaților noștri dacă doresc să 
preia unul, doi copii. Îi duc în familie și să le dăm noi bani. Și poate ar fi bine și 
dumneavoastră să fiți ambasadorii noștri în comunitațile dumneavoastră. Să 
încurajați preluarea beneficiarilor de către asistenții maternali, pentru că în 
primul rând costurile sunt mai mici pentru noi, în alt doilea rând, serviciile 
prestate sunt de o altă calitate, pentru că acolo copilul se bucură și de 
afecțiune, poate mai mare și trăiește mai aproape de ceea ce înseamnă 
valoriile unei familii decât într-o instituție publică sau privată. Am făcut 
paranteza aceasta, doar ca să vă spunem că sunt oameni care au merite și 
acum la încheierea anului trebuie să-i și felicităm pentru munca pe care au 
prestat-o. Eu m-am simțit foarte bine ieri în pielea mea, când am văzut că 
nimeni nu are ... Eu am văzut acum că unii vor să reducă acum, câți angajați 
avem noi. Ați văzut Bihorul, ați văzut Prahova și nu mai știu câte județe. Ați 
văzut Carașul, noi avem sub 700, conform noii organigrame ceea ce cred că 
este de lăudat. Bun.  

 
 
Punctul 25 
Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei nr. 2 la Hotărârea 

Consiliului Județean Arad nr. 131/30.04.2020 privind aprobarea indicatorilor 
tehnico-economici actualizați și a Devizului general actualizat pentru obiectivul 
de investiţie „Amenajare Secție de Oncologie a Spitalului Clinic Județean de 
Urgență Arad, Municipiul Arad, str. Vicențiu Babeș nr. 11-13” –  iniţiativa 
preşedintelui. 

 
Dl. Iustin Cionca: Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei nr. 2 la 

Hotărârea Consiliului Județean Arad nr. 131/30.04.2020 privind aprobarea 
indicatorilor tehnico-economici actualizați și a Devizului general actualizat 
pentru obiectivul de investiţie „Amenajare Secție de Oncologie a Spitalului 
Clinic Județean de Urgență Arad, Municipiul Arad, str. Vicențiu Babeș nr. 11-
13”. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 31 voturi pentru (Cionca 
Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - 
vicepreședinte, Alda Adrian, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, 
Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Cătană 
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Vasile-Valer, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, 
Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, 
Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-
Carol, Pop Talida, Popa Garofița, Sinaci Ionel-Dorel, Stan Simona-Lucia, 
Stanca Dorin-Marcel, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-
Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă-?. Abțineri-?. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 413/2020 pentru modificarea Anexei nr. 2 la Hotărârea 
Consiliului Județean Arad nr. 131/30.04.2020 privind aprobarea indicatorilor 
tehnico-economici actualizați și a Devizului general actualizat pentru obiectivul 
de investiţie „Amenajare Secție de Oncologie a Spitalului Clinic Județean de 
Urgență Arad, Municipiul Arad, str. Vicențiu Babeș nr. 11-13”. 

 
 
Punctul 26 
Proiect de hotărâre privind aprobarea valorii reevaluate a imobilului-teren 

înscris în C.F. 311167 Arad aflat în domeniul public al Județului Arad – iniţiativa 
preşedintelui. 

 
Dl. Iustin Cionca: Proiect de hotărâre privind aprobarea valorii reevaluate 

a imobilului-teren înscris în C.F. 311167 Arad aflat în domeniul public al 
Județului Arad. Sunt întrebări? Știți despre ce este vorba? Cine este pentru? 
31 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-
vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Alda Adrian, Anghel Răzvan-
Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni 
Győrgy, Budău Ruben, Cătană Vasile-Valer, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan 
Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-
Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, Orza 
Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Talida, Popa Garofița, Sinaci Ionel-Dorel, 
Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici 
Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă-?. Abțineri-?. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 414/2020 privind aprobarea valorii reevaluate a 
imobilului-teren înscris în C.F. 311167 Arad aflat în domeniul public al Județului 
Arad. 
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Punctul 27 
Proiect de hotărâre privind aprobarea valorii reevaluate a imobilelor-

terenuri și construcții înscrise în C.F. 355150 Arad, C.F. 355151 Arad, C.F. 
355152 Arad aflate în domeniul public al Județului Arad – iniţiativa 
preşedintelui. 

 
Dl. Iustin Cionca: Proiect de hotărâre privind aprobarea valorii reevaluate 

a imobilelor-terenuri și construcții înscrise în C.F. 355150 Arad, C.F. 355151 
Arad, C.F. 355152 Arad aflate în domeniul public al Județului Arad. Dacă sunt 
întrebări? Nu sunt. Cine este pentru? 31 voturi pentru (Cionca Iustin - 
preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - 
vicepreședinte, Alda Adrian, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, 
Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Cătană 
Vasile-Valer, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, 
Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, 
Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-
Carol, Pop Talida, Popa Garofița, Sinaci Ionel-Dorel, Stan Simona-Lucia, 
Stanca Dorin-Marcel, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-
Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă-?. Abțineri-?. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 415/2020 privind aprobarea valorii reevaluate a 
imobilelor-terenuri și construcții înscrise în C.F. 355150 Arad, C.F. 355151 
Arad, C.F. 355152 Arad aflate în domeniul public al Județului Arad. 

 
 
Punctul 28 
Proiect de hotărâre privind aprobarea valorii reevaluate a imobilelor-

terenuri înscrise în C.F. 351747 Arad, C.F. 351327 Arad, C.F. 355869 Arad 
aflate în domeniul privat al Județului Arad – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl. Iustin Cionca: Proiect de hotărâre privind aprobarea valorii reevaluate 

a imobilelor-terenuri înscrise în C.F. 351747 Arad, C.F. 351327 Arad, C.F. 
355869 Arad aflate în domeniul privat al Județului Arad. Dacă sunt întrebări? 
Nu sunt. Cine este pentru? 31 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar 
Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Alda Adrian, 
Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga 
Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Cătană Vasile-Valer, Ciorogar Cristina-
Denisa, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor 
Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi 
Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Talida, Popa 
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Garofița, Sinaci Ionel-Dorel, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Tripon 
Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă-
?. Abțineri-?. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 416/2020 Proiect de hotărâre privind aprobarea valorii 
reevaluate a imobilelor-terenuri înscrise în C.F. 351747 Arad, C.F.351327 
Arad, C.F. 355869 Arad aflate în domeniul privat al Județului Arad. 

 
 
Punctul 29 
Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării prin act adițional a 

Contractului de închiriere nr. 12.909/275/2019 încheiat între Unitatea 
Administrativ-Teritorială Județul Arad și S.C. Continental Hotels S.A. – iniţiativa 
preşedintelui. 

 
Dl. Iustin Cionca: Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării prin 

act adițional a Contractului de închiriere nr. 12.909/275/2019 încheiat între 
Unitatea Administrativ-Teritorială Județul Arad și S.C. Continental Hotels S.A. 
Dacă sunt întrebări? Nu sunt. Cine este pentru? 31 voturi (Cionca Iustin - 
preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - 
vicepreședinte, Alda Adrian, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, 
Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Cătană 
Vasile-Valer, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, 
Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, 
Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-
Carol, Pop Talida, Popa Garofița, Sinaci Ionel-Dorel, Stan Simona-Lucia, 
Stanca Dorin-Marcel, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-
Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă-?. Abțineri-?. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 417/2020 privind aprobarea modificării prin act adițional 
a Contractului de închiriere nr. 12.909/275/2019 încheiat între Unitatea 
Administrativ-Teritorială Județul Arad și S.C. Continental Hotels S.A. 

 
 
Punctul 30 
Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din proprietatea privată a 

Județului Arad în proprietatea privată a Municipiului Arad a unor terenuri – 
iniţiativa preşedintelui. 
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Dl. Iustin Cionca: Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din 

proprietatea privată a Județului Arad în proprietatea privată a Municipiului Arad 
a unor terenuri. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 31 voturi 
pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, 
Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Alda Adrian, Anghel Răzvan-Paul, Blaga 
Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău 
Ruben, Cătană Vasile-Valer, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Ioan, Dihel 
Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu 
Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, Orza 
Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Talida, Popa Garofița, Sinaci Ionel-Dorel, 
Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici 
Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă-?. Abțineri-?. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 418/2020 privind aprobarea trecerii din proprietatea 
privată a Județului Arad în proprietatea privată a Municipiului Arad a unor 
terenuri. 

 
Punctul 31 
Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentanţilor Consiliului 

Judeţean Arad în consiliile de administraţie ale unităţilor de învăţământ special 
de stat din judeţul Arad, pentru anul şcolar 2020-2021 – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl. Iustin Cionca: Ne întoarcem la ordinea de zi. La punctul 23, punctul 

23 este cu vot secret. Ajungem și la 24.  
 
Punctul 32 
Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentanţilor Unităţii 

Administrativ-Teritoriale Judeţul Arad/Consiliului Judeţean Arad în organele de 
conducere ale entităţilor în care Judeţul Arad este acţionar/asociat sau în care 
Consiliul Judeţean Arad are obligaţia să îşi desemneze reprezentanţi– iniţiativa 
preşedintelui. 

 
Dl. Iustin Cionca: Doamna secretar ne propune să începem cu punctul 

24, chiar dacă nu respectăm ordinea, pentru că la punctul 24 nu avem doar vot 
secret, avem parțial și deschis. Și atunci să facem votul deschis urmând ca 
ulterior să tratăm cele două puncte, pentru că au același obiect 23 și 24. Și 
atunci când vă dă buletinele vă explică procedura pentru că nu am discuta-o, 
dar bănuiesc că vă dă toate buletinele odată ca să câștigăm timp. Deci punctul 
24, proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentanţilor Unităţii 
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Administrativ-Teritoriale Judeţul Arad/Consiliului Judeţean Arad în organele de 
conducere ale entităţilor în care Judeţul Arad este acţionar/asociat sau în care 
Consiliul Judeţean Arad are obligaţia să îşi desemneze reprezentanţi. Vă rog, 
doamna secretar! 

Dna. Lupu Silvana: Aici se votează cu vot deschis. Tot ceea ce 
presupune revocarea vechilor reprezentanți, durata mandatului, tipul 
contractului care se va încheia, tot ce este altceva decât votul secret. Acesta 
face obiectul votului deschis. Ați văzut că sunt revocările vechilor reprezentanți, 
este modelul contractului de reprezentare care se va încheia cu reprezentantul 
nostru la Aeroport, este stabilită durata mandatului, obligațiile pe care le are 
reprezentantul, acestea fac obiectul votului deschis. Celelalte sunt pe 
buletinele de vot secret.  

Dl. Iustin Cionca: Dacă sunt intervenții? Sau întrebări? Dacă nu sunt, cine 
este de acord cu proiectul de hotărâre formulat de doamna secretar? 31 voturi 
pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, 
Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Alda Adrian, Anghel Răzvan-Paul, Blaga 
Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău 
Ruben, Cătană Vasile-Valer, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Ioan, Dihel 
Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu 
Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, Orza 
Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Talida, Popa Garofița, Sinaci Ionel-Dorel, 
Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici 
Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă-?. Abțineri-?.  

 
Dl. Iustin Cionca: Și acum, vă rog doamna secretar să preluați votul! 
Dna. Lupu Silvana: Am pregătit buletinele de vot, conform propunerilor 

pe care le-ați făcut prin liderii de grup, sau chiar în urma discuțiilor pe care le-
am avut cu unii dintre dumneavoastră. Aș vrea mai întâi să parcurgem 
propunerile, să fim siguri că buletinele sunt tipărite corect. Deci respectă 
opțiunea dumneavoastră. La Aeroport, avem propusă pe doamna Popa 
Garofița. La West Continental doamna Stan Simona, la Grupul de Acțiune 
Locală Microregiunea Văii Crișurilor Alb și Negru, domnul Țole Daniel, la  
Grupul de Acțiune Locală  Lunca Mureșului de Jos domnul Tripon Florin, la 
Asociația Cluster Tehnologia Informației și Comunicațiilor Regiunea Vest 
domnul Anghel Răzvan, la Consiliul Consultativ Parcul Natural Lunca 
Mureșului domnul Crișan Ioan, în Consiliul Director a Fundației Universitare 
„Vasile Goldiș” doamna Lazăr-Onescu Irina, în Consiliul Director al Fundației 
„Concordia” avem 3 mandate doamna Patricia Dinga, domnul Budău Ruben, 
doamna Naghi Alina-Georgeta, în Adunarea reprezentanților Casei Naționale 
de Asigurări de Sănătate doamna Crișan Corina. În Consiliul de Administrație 
al Spitalului de recuperare neuromotorie „Dr. Corneliu Bîrsan” Dezna avem 
titular pe doamna Pop Talida și supleant pe domnul Alda Adrian. În Consiliul 
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Consultativ al Inspectoratului Școlar Județean Arad avem pe doamna Dihel 
Mariana. În Comisia de soluționare a contestațiilor formulate împotriva 
deciziilor Comisiei de Orientare Școlară și Profesională din cadrul Centrului 
Județean de Resurse și Asistență Educațională îl avem pe domnul Alda Adrian. 
În Comitetul Local de Dezvoltare a Parteneriatului Social avem titular pe 
domnul Stanca Dorin și supleant pe domnul Lucaci Cornel-Ștefan. În Comisia 
de incluziune socială avem pe domnul Blaga Bogdan. În Comisia județeană 
pentru stabilirea dreptului de proprietate privată asupra terenurilor, avem pe 
domnul Țole Daniel. În Comisia Mixtă de Rechiziții avem pe domnul Cătană 
Vasile. În Comisia Mixtă Arad-Bekes avem 7 mandate și sunt propuși domnul 
Luca Samuel, domnul Orza Gheorghe, domnul Stanca Dorin, domnul Cadar 
Răzvan, doamna Waldvogel-Leric Brigitte, domnul Bőlőni Győrgy și domnul 
Remețan Florin. Copreședinte al Comisie Mixte Arad-Bekes este propus 
domnul Cadar Răzvan. În subcomisiile Comisiei Mixte Arad-Bekes pentru 
Subcomisia de prevenire a riscurilor și managementul dezastrelor avem pe 
domnul Stanca Dorin-Marcel. Subcomisia de turism domnul Remețan Florin. 
Subcomisia de sănătate domnul Orza Gheorghe, Subcomisia de cultură, 
patrimoniu și relații transfrontaliere, domnul Bőlőni Győrgy și doamna 
Waldvogel-Leric Brigitte. Subcomisia de transport și infrastructură domnul 
Luca Samuel. În Consiliul de Administrație al Complexul Muzeal Arad domnul 
Bőlőni Győrgy. În Consiliul de Administrație al Bibliotecii Județene avem pe 
domnul Blaga Bogdan. În Consiliul Consultativ al Unității de Asistență Medico-
Socială Săvârșin avem pe domnul Remețan Florin. În Consiliul de 
Administrație al Liceului „Sfânta Maria” Arad, avem 2 reprezentanți propuși, 
domnul Blaga Bogdan și doamna Stan Simona, sunt și două mandate aici. La 
fel și în Consiliul de Administrație la Centrul Școlar de pentru Educație Incluzivă 
Arad, 2 mandate, 2 reprezentanți propuși, doamna Waldvogel-Leric Brigitte și 
doamna Popa Garofița. În Consiliul de Administrație al Centrului Județean de 
Resurse și Asistență Educațională, doamna Ciorogar Cristina-Denisa. Acesta 
este un buletin de vot în care avem atâția candidați, câte locuri avem de 
desemnat. Deci pe acest buletin de vot nu există competiție. Mai avem buletin 
de vot pentru Comisia de Orientare Școlară și Profesională, avem un loc și o 
propunere, doamna Ciorogar Cristina-Denisa. Avem Autoritatea Teritorială de 
Ordine Publică, unde trebuie să desemnăm 6 reprezentanți și avem 10 
propuneri, domnul Blaga Bogdan, domnul Sinaci Dorel, domnul Bozga Doru, 
doamna Dinga Stefania, domnul Pero Tamas, domnul Gligor Alin, domnul  
Cătană Vasile, domnul Luca Samuel, domnul Orza Gheorghe, domnul  
Remețan Florin. Și mai avem Consiliul de Administrație al  Casei Județene  de 
Asigurări de Sănătate, unde avem un singur loc și 3 candidați propuși: domnul 
Ulici Ion, domnul Orza Gheorghe și domnul Luca Samuel. Vreau să vă rog să-
mi spuneți dacă v-ați regăsit în structurile unde doriți să candidați și buletinele 
sunt corect tipărite? Dacă da ...  
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Dl. Iustin Cionca: Deci dacă nu sunt intervenții, nu mai modificăm dacă 
vă răzgândiți după aceea.           

Dna. Lupu Silvana: Am să trec să explic procedura de vot.  
Dl. Iustin Cionca: Vă rog! 
Dna. Lupu Silvana: Așa cum v-am spus avem un buletin cu 23 de 

structuri unde este omul și locul, deci nu este competiție. Aici pe buletin veți 
găsi înscris numele candidatului sub care sunt 2 căsuțe, „Da” sau „Nu”. Aplicați 
ștampila pe opțiunea dumneavoastră. „Da” dacă doriți ca acea persoană să fie 
reprezentantul Consiliului în respectiva structură. „Nu”, dacă nu doriți acest 
lucru. Deci buletinul de vot mare, omul și locul. „Da” dacă îl doriți, „Nu” dacă nu 
îl doriți reprezentant în respectiva structură. Avem 3 buletine de vot, care 
presupun indemnizații, de aceea le-am scos separat, pentru că ele nu vor fi 
înmânate celor care sunt înscriși pe aceste buletine. Și avem Comisia de 
Orientare Școlară și Profesională, un mandat, un candidat propus, doamna 
Ciorogar, la fel, acest buletin de vot este cu numele candidatului, opțiunea „Da” 
sau „Nu”. Și avem două buletine de vot unde este competiție, 10 candidați pe 
cele 6 locuri de la ATOP. Aici aveți chenare cu numele candidaților, deci nu 
avem opțiunea „Da” sau „Nu” avem chenare cu numele candidaților. Pe buletin 
scrie 6 reprezentanți, veți aplica ștampila „Votat” în chenarul unde găsiți 
numele candidatului pe care doriți să-l votați. La fel avem și la Casa Județeană 
de Asigurări de Sănătate, un reprezentant de desemnat și 3 candidați. O 
singură dată veți aplica ștampila pe candidatul pe care doriți să-l avem 
reprezentant acolo. În interiorul buletinului scrie 6 reprezentanți la ATOP, să 
știți că veți aplica ștampila pe 6 nume. La Casa Județeană de Asigurări de 
Sănătate, un reprezentant, veți aplica ștampila „Votat” pe un nume. Avem 2 
cabine de vot, 2 ștampile, care o să vă rog să rămână în cabină. Dacă aveți 
întrebări legate de procedura de vot? Dacă nu, am să apelez în ordine 
alfabetică.  

     
Începe votarea! Votul este secret și se desfășoară în ordine alfabetică. 
 
Dna. Lupu Silvana: Domnul președinte! Domnul Alda! Domnul Anghel! 

Domnul Blaga! Domnul Borha! Domnul Bozga! Domnul Bőlőni! Domnul Budău! 
Domnul Bulbuc! Domnul Cadar! Doamna Ciorogar! Domnul Cătană! Domnul 
Crișan! Doamna Dihel! Doamna Dinga! Domnul Gligor! Doamna Lazăr-
Onescu! Domnul Luca! Domnul Lucaci! Doamna Naghi! Domnul Orza! Domnul 
Pero! Doamna Pop! Doamna Popa! Domnul Sinaci! Doamna Stan! Domnul 
Stanca! Domnul Tripon! Domnul Țole! Domnul Ulici Ion! Doamna Waldvogel-
Leric!  

 
Dna. Lupu Silvana: Președinții de comisii, și dacă doriți de la partidele 

politice, să veniți să asistați la numărarea voturilor. Vă rog! Vă rog președinții 
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de comisii! Domnul Sinaci, poftiți! De la Comisia 5, cine participă la numărat? 
Domnul Stanca, domnul Crișan, doamna Crișan, domnul Luca, domnul Anghel,  
domnul  Gligor și domnul Lucaci, cine participă la numărare?   

Dl. Stanca Dorin: Eu! 
Dna. Lupu Silvana: Mulțumesc! Și de la Comisia 2? Nu este domnul 

Cadar, cine participă? Cine este vicepreședinte? De la Comisia 2 domnul 
Tripon, vă rog!  Domnul Orza se poate să asistați, dar eu am nevoie de 
semnăturile ... 

  
Comisia de numărare a voturilor, începe procedura de numărare și 

întocmește după finalizare, procesele-verbale de constatare a rezultatului 
votului secret, pentru desemnarea reprezentanţilor Unităţii Administrativ-
Teritoriale Judeţul Arad/Consiliului Judeţean Arad în organele de conducere 
ale entităţilor în care Judeţul Arad este acţionar/asociat sau în care Consiliul 
Judeţean Arad are obligaţia să îşi desemneze reprezentanţi și pentru 
desemnarea reprezentanţilor Unităţii Administrativ-Teritoriale Judeţul 
Arad/Consiliului Judeţean Arad în organele de conducere ale entităţilor în c are 
Judeţul Arad este acţionar/asociat sau în care Consiliul Judeţean Arad are 
obligaţia să îşi desemneze reprezentanţi. 

 
Dl. Iustin Cionca: Stimați colegi! Dau cuvântul doamnei secretar general, 

să vă comunice rezultatul votului dumneavoastră! 
Dna. Lupu Silvana: În urma numărării votului, avem desemnați 

reprezentanți în toate structurile. Am să vă spun rezultatul votului pe fiecare 
consilier. Doamna Garofița Popa pentru Aeroport 30 de voturi pentru și unul 
împotrivă. Doamna Simona Stan pentru West Continental 30 voturi pentru și 
un vot împotrivă. Domnul Țole Daniel pentru Grupul de Acțiune Locală 
Microregiunea Văii Crișurilor Alb și Negru, 29 voturi pentru și două voturi nule. 
Domnul Tripon Florin pentru Grupul de Acțiune Locală  Lunca Mureșului de 
Jos, 29 voturi pentru și două voturi nule. Domnul Anghel Răzvan pentru 
Asociația Cluster Tehnologia Informației și Comunicațiilor Regiunea Vest, 31 
voturi pentru. Domnul Crișan Ioan pentru Parcul Natural Lunca Mureșului 28 
voturi pentru și 3 nule. Doamna Lazăr-Onescu Irina pentru Fundația 
Universitară „Vasile Goldiș”, 29 voturi pentru și 2 voturi nule. Pentru Fundația 
„Concordia”, doamna Patricia Dinga, 30 voturi pentru și un vot nul, domnul 
Budău Ruben, 28 de voturi pentru și 3 voturi nule, doamna Naghi Alina-
Georgeta, 28 voturi pentru și 3 voturi nule. La Casa Națională de Asigurări de 
Sănătate doamna Crișan Corina-Anka 30 voturi pentru, un vot nul. La Casa 
Județeană  de Asigurări de Sănătate, domnul Ulici Ion 23 voturi pentru, domnul 
Gheorghe Orza 2 voturi pentru, domnul Samuel Luca 2 voturi pentru, avem 2 
voturi nule, (după renumărarea voturilor, domnul Ulici Ion 23 voturi pentru, 
domnul Gheorghe Orza 2 voturi pentru, domnul Samuel Luca 1 vot pentru și 2 



 

40 

 

voturi nule). La Spitalul de recuperare neuromotorie „Dr. Corneliu Bîrsan” 
Dezna, doamna Pop Talida 31 voturi pentru, domnul Alda Adrian 28 voturi 
pentru și 3 voturi nule. La Inspectoratul Școlar Județean Arad, Consiliul 
Consultativ, doamna Mariana Dihel 30 voturi pentru, un vot nul. La Comisia de 
Orientare Școlară și Profesională, doamna Cristina Ciorogar 27 voturi pentru, 
2 voturi nule, (după renumărarea voturilor doamna Cristina Ciorogar are 28 
voturi pentru și 2 voturi împotrivă). La Comisia de soluționare a contestațiilor 
formulate împotriva deciziilor Comisiei de Orientare Școlară și Profesională 
domnul Adrian Alda, 29 voturi pentru, 2 voturi nule. În Comitetul Local de 
Dezvoltare a Parteneriatului Social domnul Stanca Dorin 30 voturi pentru, un 
vot împotrivă, domnul Lucaci Cornel 28 voturi pentru, 3 voturi nule. Comisia de 
incluziune socială domnul Blaga Bogdan, 30 voturi pentru, un vot nul. Comisia 
județeană pentru stabilirea dreptului de proprietate privată asupra terenurilor, 
domnul Țole Daniel, 31 voturi pentru. Comisia Mixtă de Rechiziții domnul 
Cătană Vasile, 31 voturi pentru, în Comisia Mixtă Arad-Bekes domnul Luca 
Samuel, 30 voturi pentru, un vot nul, domnul Orza Gheorghe, 30 voturi pentru, 
un vot nul, domnul Stanca Dorin, 29 voturi pentru, un vot împotrivă, un vot nul, 
domnul Răzvan Cadar, 29 voturi pentru, un vot nul, un vot împotrivă. Doamna 
Waldvogel-Leric Brigitte, 28 voturi pentru, un vot împotrivă, 2 voturi nule.  
Domnul Bőlőni Győrgy, 28 voturi pentru, un vot împotrivă, 2 voturi nule, domnul 
Florin Remețan 27 voturi pentru, un vot împotrivă, 3 voturi nule. Copreședinte 
domnul Cadar Răzvan, 29 voturi pentru, un vot împotrivă, un vot nul. Pe 
comisii, Subcomisia de prevenire a riscurilor și managementul dezastrelor 
domnul Stanca Dorin-Marcel, 29 voturi pentru, un vot împotrivă, un vot nu. 
Subcomisia de turism domnul Remețan Florin, 28 voturi pentru, 3 voturi nule. 
Subcomisia de sănătate domnul Orza Gheorghe, 29 voturi pentru, 2 voturi nule. 
Subcomisia de cultură, patrimoniu și relații transfrontaliere, domnul Bőlőni 
Győrgy  29 voturi pentru, un vot împotrivă, un vot nul. Doamna Waldvogel-Leric 
Brigitte, 28 voturi pentru, un vot împotrivă, 2 voturi nule. Subcomisia de 
transport și infrastructură domnul Luca Samuel 30 voturi pentru, un vot nul. La 
Complexul Muzeal Arad, domnul Bőlőni Győrgy, 29 voturi pentru, un vot nul, 
un vot împotrivă. La Biblioteca Județeană A.D. Xenopol, domnul Blaga Bogdan 
31 voturi pentru. La Unitatea de Asistență Medico-Socială Săvârșin domnul 
Florin Remețan 30 voturi pentru, un vot nul. Autoritatea Teritorială de Ordine 
Publică, domnul Blaga Bogdan 19 voturi, domnul Sinaci Ionel-Dorel 16 voturi, 
domnul Bozga Doru 18 voturi, doamna Dinga Patricia 17 voturi, domnul Pero 
Tamas 17 voturi, domnul Gligor Alin 17 voturi, domnul Cătană Vasile-Valer 3 
voturi, domnul Luca Samuel 4 voturi, domnul Orza Gheorghe 4 voturi, domnul  
Florin Remețan 3 voturi, un buletin a fost nul. Liceul Special „Sfânta Maria” 
domnul Blaga Bogdan 31 voturi pentru, doamna Stan Simona 30 voturi pentru, 
un vot nul. La Centrul Școlar pentru Educație Incluzivă Arad, doamna 
Waldvogel-Leric Brigitte 30 de voturi pentru, un vot împotrivă, doamna Popa 
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Garofița 30 de voturi pentru, un vot nul. La Centrul Județean de Resurse și 
Asistență Educațională, doamna Cristina Ciorogar 30 voturi pentru, un vot 
împotrivă. Mulțumesc. 

 
Punctul 31 
Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentanţilor Consiliului 

Judeţean Arad în consiliile de administraţie ale unităţilor de învăţământ special 
de stat din judeţul Arad, pentru anul şcolar 2020-2021 – iniţiativa preşedintelui. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 419/2020 privind desemnarea reprezentanţilor Consiliului 
Judeţean Arad în consiliile de administraţie ale unităţilor de învăţământ special 
de stat din judeţul Arad, pentru anul şcolar 2020-2021. 

 
Punctul 32 
Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentanţilor Unităţii 

Administrativ-Teritoriale Judeţul Arad/Consiliului Judeţean Arad în organele de 
conducere ale entităţilor în care Judeţul Arad este acţionar/asociat sau în care 
Consiliul Judeţean Arad are obligaţia să îşi desemneze reprezentanţi– iniţiativa 
preşedintelui. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 420/2020 privind desemnarea reprezentanţilor Unităţii 
Administrativ-Teritoriale Judeţul Arad/Consiliului Judeţean Arad în organele de 
conducere ale entităţilor în care Judeţul Arad este acţionar/asociat sau în care 
Consiliul Judeţean Arad are obligaţia să îşi desemneze reprezentanţi. 

 
 
Dl. Iustin Cionca: Mulțumesc! Trecem la punctul Diverse, cine se înscrie 

la cuvânt? Dacă nu se înscrie nimeni, atunci o să încerc eu să ... Domnul 
Budău? Imediat. Altcineva? Domnul Alda, mai veniți și la altă ședință sau asta 
este ultima? 

Dl. Alda Adrian: În principiu, asta este ultima! 
Dl. Iustin Cionca: Atunci o să vă dau ocazia dacă doriți și dumneavoastră 

să adresați un cuvânt, fie în calitate de consilier județean, fie de proaspăt 
parlamentar. Așa se obișnuiește pe la noi, numai dacă doriți. 

Dl. Alda Adrian: Mulțumesc frumos! 
Dl. Iustin Cionca: Da. Altcineva? Bun. Miercuri, sper că miercuri, vedem 

când primim, așteptăm să se publice hotărărea de Guvern, în Monitor. Și după 
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aceea o să vă chem să facem o rectificare de buget, probabil ultima ședință. 
Vrei să o faci on line? 

Dna. Lupu Silvana: (Neinteligibil).  
Dl. Iustin Cionca: Bun. Dacă o să fie de îndată, o facem on-line, nu îi mai 

deranjăm pe oameni. Vrea cineva față în față? Dacă vreți eu stau aici, și cine 
vrea să vină aici, poate participa, cine nu, eu așa vă propun să o facem on-
line, nu are rost să vă mai deranjăm. Bun. Vă rog! 

Dl. Budău Ruben: Domnule președinte! O rugăminte am pe viitor dacă 
putem să primim proiectele suplimentare un pic mai devreme, decât ceea ce 
se susține în comisie. Pentru că și acum am primit 8 proiecte suplimentare și 
efectiv nu avem timpul fizic, ca să le parcurgem. Cel puțin mie, nu mi-a permis 
timpul ca să parcurg toate proiectele, prin urmare chiar m-am abținut în comisie 
la vreo două. Deci pe viitor am rugămintea asta, dacă este posibil evident. Și 
punctul 2, județul Arad devine din ce în ce mai mizerabil să spun așa, drumurile 
în mod special. Dacă pe viitor găsim o soluție astfel încât drumurile noastre să 
fie mai europene.        

Dl. Iustin Cionca: Aveți o propunere? 
Dl. Budău Ruben: Putem găsi o propunere... 
Dl. Iustin Cionca: Haideți, o aștept, dacă tot ați ridicat ... haideți spuneți 

ce să facem. Noi suntem executivul, dumneavoastră sunteți legislativul. 
Spuneți ce să facem. 

Dl. Budău Ruben: Haideți să ne uităm și la vecinii noștri care au făcut ...  
Dl. Iustin Cionca: În Ungaria, sau unde? 
Dl. Budău Ruben: Nu, la Bihor. 
Dl. Iustin Cionca: Eu mă uit, este mai mizerabil decât la noi. 
Dl. Budău Ruben: Da. Dar au făcut acum un demers prin care ...  
Dl. Iustin Cionca: Prin care au cumpărat drujbe la primari, asta vreți? 
Dl. Budău Ruben: Nu, nu. Deci dacă ... 
Dl. Iustin Cionca: Nu serios, am vorbit ieri cu domnul Bolojan și mi-a spus 

că le dă bani să-și cumpere din acelea de tăiat iarbă. Eu cred că nu asta este 
soluția.  

Dl. Budău Ruben: Nu la asta mă refer, ci strict la mizeria care este de-a 
lungul drumului.  

Dl. Iustin Cionca: Mizeria o fac oamenii, nu? 
Dl. Budău Ruben: Oamenii ... 
Dl. Iustin Cionca: Acum eu vă spun din experiență, colega 

dumneavoastră doamna Garofița Popa, a avut o inițiativă înainte, acum câțiva 
ani de zile, care nu putem să o controlăm. Atâta se aruncă, încât ar trebui să 
fie toată ziua cineva, avem 1200 km de drumuri. Nu merge nici măcar partea 
cu camerele, că se fură. Dați-ne o soluție pe care să o punem în practică. Și 
eu îmi doresc drumuri curate. Eu am apelat la colegii primari și i-am rugat, 
haideți fiecare dintre voi, sunteți acasă acolo, ajutați-ne un pic. Nu pot să 
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gestionez 1200 km, cu personalul pe care îl avem în subordine. Și cred că nu 
este economic acum, să angajez nu știu câți oameni, să pun la fiecare 
kilometru câte un om. Și așa ar fi greu de controlat, dacă omul vrea să arunce, 
că te urmărește unde ești tu, iar el aruncă dincolo. Aici este o chestie de 
educație și rugămintea mea este, haideți să luăm atitudine toți, să vorbim cu 
oamenii să nu mai arunce. Pentru că dacă nu ar arunca, nu am avea ce să 
curățam și în al doilea rând, eu cred că dacă venim cu idei ar trebui să le 
susținem, să-mi spuneți cum să fac, pentru că noi de câțiva ani de zile tot 
încercăm și din păcate nu am găsit soluția miraculoasă. Dar dorințe toți avem. 
Și eu sunt de acord, ați văzut că în ultimii ani am început să defrișăm vegetația 
care este pe marginea drumului, dar ce am găsit după vegetația aceea nu 
vreau să vă spun. Dar dincolo de aceasta vreau să vă mai spun un lucru, de 
multe ori mizeria este pe terenul proprietate particulară. Dumneavoastră nu știți 
exact până unde este limita drumului județean și aveți impresia că dacă este 
la marginea drumului este treaba noastră a Consiliului Județean. Fals! Iar noi 
nu putem să dăm amenzi proprietarilor pe terenul lor. Dar vă aștept, eu sunt 
foarte, foarte deschis la astfel de propuneri, cu toții ne dorim un județ frumos, 
cu oameni educați, care să nu mai arunce gunoiul și cu proprietari de terenuri 
responsabili care să aibă grijă de teren, nu să-l arunce și după aceea să-l 
împingă spre marginea drumului. Că așa și eu pot să mă duc, să-l plătesc pe 
unul, să-l împingă pe terenul lor și am rezolvat problema.  

Dl. Budău Ruben: Bine. Mulțumesc! 
Dl. Iustin Cionca: Eu vă mulțumesc, domnul Budău! Domnul deputat, sau 

cum să vă zic?                   
Dl. Alda Adrian: Mulțumesc frumos. 
Dl. Iustin Cionca: Ieri cred că ați depus jurământul, nu? 
Dl. Alda Adrian: Nu. Mă auziți? Se aude?  
Dl. Iustin Cionca: Da. 
Dl. Alda Adrian: Ieri am primit certificatele doar și luni am înțeles că o să 

fie plenul. Domnul președinte, domnilor vicepreședinți! 
Dl. Iustin Cionca: Sunteți parlamentar totuși, dacă ați primit certificatul.  
Dl. Alda Adrian: Da, așa este! 
Dl. Iustin Cionca: Felicitări! 
Dl. Alda Adrian: Mulțumesc frumos. Vreau să vă urez tuturor să aveți 

parte de Sărbători binecuvântate și fericire! Mă bucur că am făcut parte din 
Consiliul Județean chiar dacă o perioadă foarte scurtă și îmi doresc să fiu un 
parlamentar al tuturor arădenilor. Vă salut cu respect pe toți colegii. 

Dl. Iustin Cionca: Da. Am luat-o asta ca pe o promisiune. Și eu sunt 
arădean, sper să fiți și parlamentarul meu, pentru că în ultimii ani colegii 
dumneavoastră nu prea au fost parlamentarii mei. Și de aceea eu v-am invitat 
deja, o să primiți o invitație scrisă, imediat după ce veți depune jurământul. Toți 
parlamentarii indiferent de culoarea politică, să ne întâlnim într-un cadru 
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restrâns cât ne permite legea, vedem ce va fi cu pandemia. Să vă prezentăm 
proiectele județului nostru și să fiți partenerii noștri în a obține cât mai multe 
lucruri pentru județ. Acum din păcate dumneavoastră veți fi în opoziție în 
perioada următoare. Nu se știe, în patru ani, vedeți că partidele alternează la 
putere. Sper să vă țineți angajamentul acesta și să ne ajutați, atunci când veți 
putea să o faceți. Pentru că acum doar la alegeri dacă ne ajutați.  

   Dl. Alda Adrian: Vă mulțumesc frumos! 
   Dl. Iustin Cionca: Și eu vă mulțumesc! Ca să nu rămân dator cu 

răspunsul domnului Budău, proiectele introduse suplimentar pe ordinea de zi, 
nu s-ar introduce dacă nu ar fi urgențe. Și evident că puteți să votați sau să vă 
abțineți dacă considerați că nu sunt destule informații. Și chiar vă recomand 
asta pentru că răspundeți pentru fiecare punct de pe ordinea de zi. Noi vă  
trimitem, pentru că apar tot felul de lucruri, care dacă nu le-am introduce, am 
pierde ceva. Pot să le iau pe rând, dacă vreți să vă arăt la fiecare despre ce 
este vorba. Dar acum aș vrea să înțelegeți, că trebuie să vedem fiecare ce 
competențe avem. Noi aici suntem un for de conducere mai mult politic, dar ok 
hai să-i dăm și dimensiunea administrativă, care aprobă sau nu aprobă niște 
oportunități. Când vorbim de specialiști, îi lăsăm pe cei din tehnic să facă, 
pentru că prea intrăm noi în toate detaliile astea. Și eu nu cred, că nu acesta 
este rolul nostru, evident că puteți să o faceți. Dar noi ar trebui să discutăm aici 
strategii politici, oportunități, și mai puțin să intrăm să corectăm ce face un 
funcționar. Acolo ar trebui să-l sancționez eu dacă aș vedea că nu își face 
treaba. Acum dacă noi ne punem să intrăm să vedem CF-urile, poate că aveți 
expertiză. Dar mulți dintre colegi nu se pricep la lucrurile astea. De aceea noi 
nu intrăm cu foarte multe detalii pe ordinea asta de zi, înțelegând că oamenii, 
fiecare își stăpânește domeniul lui. Dar, am spus Grupului USR PLUS, vă spun 
și dumneavoastră, aveți un lider de grup, care poate să vină și noi am avut o 
experiență în PSD, din păcate nu mai sunteți nici unul dintre cei care ați fost. 
Liderul dumneavoastră de grup, indiferent cum s-a numit, venea la mine în 
birou înainte de ședință, deci după comisii. Înainte de ședință, venea și 
discutam punctele unde trebuiau lămuriri. Și asta încă o dată mă adresez 
tuturor formațiunilor politice, indiferent cum se numesc. Liderul poate să vină 
la mine înainte de ședință, deci după ce ați văzut comisiile, ați văzut că sunt 
probleme, am văzut că sunt nemulțumiri uneori, că personalul nu vine să-și 
susțină punctele așa cum trebuie. Puteți să veniți la mine să vă dau lămuririle 
astfel încât la ședința de consiliu să fiți informați și fie votați împotrivă, fie 
pentru, dar măcar să aveți informația. Să nu ziceți că nu ați știut despre ce este 
vorba. Rog președinții de comisii, vicepreședinții, secretarii, ce mai aveți pe 
acolo funcție de conducere, să vă implicați pentru că de aceea v-ați asumat ca 
să fiți pe o funcție. Să vă asumați, mai mult decât colegii membri, astfel încât 
atunci când veniți la ședință, trebuie să știți punctele acelea și să cunoașteți tot 
ce trebuie să știe un specialist, ca să vă răspundă la întrebări. Și multe lucruri 
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le puteți lămuri dumneavoastră cu colegii dumneavoastră. Aici la ședința de 
Consiliu în plen, ar trebui ca să fie ședința scurtă. Da! Eventual pentru presă 
dacă vrem să transmitem niște lămuriri pentru presă o putem face, pentru că 
totuși este o tribună politică în care mai poți să exprimi și idei politice. Dar 
dezbaterile tehnice vă rog frumos să le faceți în comisie. Pentru că altfel vă 
pierdeți timpul, adică timpul dumneavoastră. Eu stau pentru că sunt plătit și 
stau aici. Dar este păcat de dumneavoastră că mulți dintre dumneavoastră 
aveți treabă. Și în loc să vă faceți treaba stați aici să ascultați niște întrebări 
care puteau fi puse în comisie. Încă o dată, este o recomandare, 
dumneavoastră puteți să veniți cu altele, sunt deschis la dialog și încercăm să 
lucrăm împreună. Astfel încât să avem rezultate cât mai bune peste 4 ani, astfel 
încât să nu ne fie rușine în campanie când o să mergem în fața oamenilor să 
spunem ce am făcut. Dacă ne vom certa aici, rezultatele le-ați văzut acum la 
alegeri. Cine a făcut a luat votul, cine a plâns și a înjurat, a luat mai puține. Da. 
Deci asta este cu proiectele introduse pe ordinea de zi. Îmi cer scuze că nu 
este timp. Că dacă ar fi timp le-aș introduce luna următoare. Pentru că reclamă 
o anumită urgență, eu totdeauna vă rog, să acceptați să le punem pe ordinea 
de zi, să nu stea după noi aparatul să nu lucreze. Dar informațiile le puteți găsi 
și dând un telefon și în cadrul comisiei de la colegii care vor fi pe funcții. Nu 
știu în câte comisii nu v-ați ales, vă rog frumos să urgentați alegerea și în 
celelalte comisii, să vă alegeți președintele, să puteți funcționa. Președinte, 
vicepreședinte și ce funcții mai sunt. Mulțumesc! Dacă nu ne mai vedem, dar 
ne auzim nu? Nu vă zic sărbători fericite, aveți grijă cu sănatatea, ați văzut că 
au început să scadă numărul de îmbolnăviri dacă aveți grijă. Acum sper că 
după sărbători nu o să umplem spitalele din nou și să ne vedem sănătoși.              
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